

မိမိပြုပြီးသောကောင်းမှုကိုမြင်၍
အလွန်ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာဖြစ်ရ

ကောင်းမှုပြုသောသူသည် ဤဘဝ၌လည်း
ဝမ်းမြောက်ရ၏။ နောင်ဘဝ၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။
ပစ္စုပ္ပန်တမလွန် နှစ်တန်သော ဘဝတို့၌ ဝမ်းမြောက်ရ၏။
ထိုသူသည် မိမိပြုပြီးသော ကောင်းမှုကိုမြင်၍ အလွန်
ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ ဖြစ်ရလေ၏။

ယမကဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၆)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်(၅)ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စု တစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုး မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ထုတ်ကုန်တစ်ရပ်လုံး ၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်း ရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များ အတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့်ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာ စေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန် အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများ နစ်နာမှုမရှိ စေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန်ကုန်မှုရှိသည့် အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ် ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရ အား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်။

ကင်းမွန်အထိအမိကောင်း၍ ကင်းမွန်ဖမ်းဆလုံများ အလုပ်အကိုင်အဆင်ပြေ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉
မြန်မာပြည်တောင်ဘက်စွန်း မြိတ်ကျွန်းစု များတွင် ပင်လယ်ပျော်ဆလုံ(မော်ကင်း) တိုင်းရင်းသားများ နေထိုင်ကြလျက်ရှိရာ ဇန်နဝါရီလဆန်းပိုင်းတွင် ကမ်းနီးပင်လယ်ပြင် ၌ ကင်းမွန်အထိအမိကောင်း၍ ကင်းမွန်ဖမ်း ဆလုံတိုင်းရင်းသားများ အလုပ်အကိုင်အဆင်

ပြေလျက်ရှိကြောင်း မကြိုဂလက်ကျေးရွာ ကင်းမွန်ဖမ်းဆီးသူများထံမှ သိရသည်။
လုပ်ငန်းအဆင်ပြေလာ ဆလုံလူမျိုးတို့သည် ပင်လယ်ပြင်ငါးဖမ်း ခြင်း၊ ကင်းမွန်ဖမ်းခြင်း၊ ပုလဲပုပ်ခြင်း၊ သံပဲခြပ်၊ မျှော့ ဖမ်းဆီးခြင်းနှင့် ကျောက်ဆောင်များမှ ပဋိ/ခရင်း/ကမာ ခွာခြင်းတို့ဖြင့် ဝမ်းရေး

အတွက် လုပ်ကိုင်ကြလျက်ရှိရာ ယခင်နှစ်ဆန်း ပိုင်းကာလတို့တွင် ကင်းမွန်ရရှိမှုနည်းခဲ့သော် လည်း ယခုလဆန်းပိုင်း၌ ကင်းမွန်အထိအမိ ကောင်းသည့်အပြင် ကင်းမွန်ဈေးကွက်ဦးမော့ လာမှုကြောင့် ကင်းမွန်များသော လုပ်ငန်း အဆင်ပြေလာခြင်းဖြစ်သည်။
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ★



ညပိုင်းပင်လယ်ပြင်၌ ကင်းမွန်များရန် ဆလုံလှေငယ်များ ပင်လယ်ပြင်သို့ထွက်ခွာစဉ်။

ယနေ့ ဖတ်စရာ

ပြုလုပ်မှုတိုင်းမှာ တန်ပြန်သက်ရောက်မှုက ရှိစမြဲပါ။ မကောင်းတာ လုပ်ရင် မကောင်းတာခံ၊ ကောင်းတာလုပ်ရင် ကောင်းတာခံ။ အဆုံးမှာ ကိုယ်နဲ့ထိုက်တာသာ ရကြပါလိမ့်မယ်။ နှလုံးသွင်းသင့်တာက အချုပ် အခြာပြုရင် သာသနာလည်းပြု၊ နယ်မြေပျောက်ရင် သာသနာလည်း ပျောက်ကွယ်မယ်ဆိုတဲ့ အချက်ပါပဲ။ ပေးဆပ်ခြင်းများစွာနဲ့ ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်နေရတဲ့ အချုပ်အခြာနဲ့ ပိုင်နက်နယ်မြေလိုပါပဲ။ ဗုဒ္ဓ ဘာသာကို ရှေးဘိုးဘွားအဆက်ဆက်က ရတနာသဖွယ် လက်ဆင့်ကမ်း ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခဲ့ကြလို့သာ ယနေ့ ကျွန်တော်တို့မျိုးဆက်တွေ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်ဖြစ်ခွင့်ရတာပါ။
ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၆

နှစ်ပေါင်း ၇၀ ကျော်တဲ့အထိ အချင်းချင်းတိုက်လို့ ခိုက်လို့ မပြီးနိုင်ကြတော့ဘူး။ အင်အားကြီးနှစ်နိုင်ငံ ကြားက ပထဝီနိုင်ငံရေးအားသာချက်ဟာ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ပယောဂမျိုးစုံကြောင့် ယခုတိုင် အချင်းချင်း စိတ်ဝမ်းကွဲပြီး ပထဝီနိုင်ငံရေးကျိန်စာသင့်သလို ဖြစ်ခဲ့ရ
ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၁၀
(၁၉) ကြိမ်မြောက် ဂျပန်စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လိုသူများကို ဖိတ်ခေါ်
စာမျက်နှာ » ၁၁

ယခုရက်ပိုင်းတွင် CNG အရောင်းဆိုင်များ၌ ကားတန်းစီစောင့်ဆိုင်းရမှု နည်းပါးသွား

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မော်တော်ယာဉ်သုံး သဘာဝဓာတ်ငွေ့ (CNG) အရောင်းဆိုင်များတွင် ဓာတ်ငွေ့လာရောက်ဖြည့်တင်းသော မော်တော်ယာဉ်များ သည် ယခုရက်ပိုင်းအတွင်းတန်းစီစောင့်ဆိုင်းရမှု အလွန်နည်းပါးသွားပြီဖြစ်ကြောင်း မော်တော်ယာဉ်သုံးသဘာဝဓာတ်ငွေ့ဌာနမှ အထွေထွေမန်နေဂျာ ဦးကျော်သူရဝင်းက ပြောကြားသည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဖွင့်လှစ်ထားသော CNG ၄၁ ဆိုင်ရှိပြီး နံနက် ၅ နာရီမှစ၍ ည ၁၀ နာရီအထိ YBS ယာဉ်များ၊ Taxi ယာဉ်များနှင့် အခြားသောယာဉ်များ ကို လိုသလောက်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးနေကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။
စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ သို့ ○





KAN THAR YAR

INTERNATIONAL SPECIALIST HOSPITAL

CARDIOLOGY, UROLOGY And O.G

နည်းကျကျန်းမာရေးနှင့် သားဖွားမီးယပ် ဓာထူးကုဆေးရုံကြီး

ကျန်းမာရေးအတွက် အခြေရာ အထောက်အပံ့အကူ တန်ဖိုးရှိ

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများကို (၂၄) နာရီ ပိတ်ရက်ပိုစီ ဝန်ဆောင်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

အမှတ် (၈၇)၊ (၆) နိုင်ငံခြား ဗြိတိန်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၇၅၁၅၆၀၁-၉၊ ၀၉-၃၄၀၀၀၀၀၂-၄

ကြေးမုံ

နိုင်ငံစီးပွားတိုးတက်ရေး ရှေ့သို့တက်လှမ်း

နိုင်ငံစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများကို အခြေခံကာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး လုပ်ငန်းများ တိုးတက်အောင်မြင်မှု ရှိ/မရှိ ချိန်ထိုးသုံးသပ်ဆောင်ရွက်ပြီး “ရှေ့သို့ ချီမည် ပန်းတိုင်ဆီ” “Keep Moving Forward To Achieve” ဆိုသည့်အတိုင်း နိုင်ငံစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရှေ့ဆက်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြရမည် ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းကို အဓိကအားပြုသဖြင့် စပါးစိုက်ပျိုးမှု ဖြိုးခဲ့သည့် မိုးရာသီကာလက တစ်နိုင်လုံး လယ်စပါးစိုက်ဧက ၁၃ ဒသမ ၁၇ သန်း စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး ပျမ်းမျှအထွက်နှုန်းအနေဖြင့် ၇၄ ဒသမ ၈၃ ရာခိုင်နှုန်းသာ ရှိခဲ့သည်။ တစ်နိုင်လုံး စုစုပေါင်းစပါးစိုက်ပျိုးမှုမှာ ၁၄ ဒသမ ၉ သန်းရှိပြီး ပျမ်းမျှအထွက်နှုန်း ၇၃ ဒသမ ၁၁ သန်း ဖြစ်သည်။ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးမှု ပန်းတိုင်အထွက်နှုန်းမှာ တစ်ဧက လျှင် တင်း ၁၀၀ ဖြစ်၍ ပန်းတိုင်အထွက်နှုန်းပြည့်မီရေး လိုအပ်ချက်များရှိနေသည်။

စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် မျိုး၊ မြေ၊ ရေ၊ နည်း စသည့် နည်းလေးနည်းကို စနစ်တကျဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါက စိုက်ပျိုးရေးအထွက်နှုန်း ကောင်းမွန်မည်ဖြစ်သည်။ အထွက်နှုန်းကောင်းသည့်မျိုးများဖြင့် စိုက်ပျိုးရန်လိုပြီး မြေပြုပြင်ရာတွင်လည်း စနစ်တကျဆောင်ရွက်ရန်လိုသည်။ ကောင်းမွန်သော မြေဩဇာများရှိရေးအတွက်လည်း ဓာတ်မြေဩဇာနှင့် သဘာဝမြေဩဇာများကို စနစ်တကျ အသုံးပြုရန်လိုအပ်သည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရ ယခုတာဝန်ယူနေသည့် ကာလ မိုးတွင်းကာလများတွင် စိုက်ပျိုးရေးကို ထိခိုက်စေနိုင်သည့် ရေပြတ်လပ်မှု များမရှိပေ။ သို့သော် စိုက်ပျိုးရေးစနစ်မှန်ကန်စွာဖြင့် ကောက်ကွက်များပြည့်မီအောင် စိုက်ပျိုးရန် လိုအပ်ချက်ရှိခဲ့သည်။

စပါးစိုက်ပျိုးရာတွင် ကြံပက်၍ စိုက်ပျိုးမည့်အစား အနည်းဆုံးတိုက်ရိုက် အစေ့ချစနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုးကြရန် လိုအပ်သည်။ နည်းလေးနည်းကို စနစ်တကျ အသုံးပြု၍ စပါးအပြင် ပဲ၊ ပြောင်းနှင့် ဆီထွက်သီးနှံများ၊ နှစ်ရှည်ပင်များဖြစ်သည့် ကော်ဖီနှင့် ရော်ဘာစိုက်ပျိုးခြင်းတို့ကိုလည်း ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည် ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံလူဦးရေ၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော်သည် ကျေးလက်တွင် နေထိုင်ကြပြီး တစ်နိုင်လုံး၏ လူဦးရေ ၄၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း များနှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေကြသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်အတွက် အဓိကမောင်းနှင်အားများရှိသည်။

အဓိကမှာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်မှသာ နိုင်ငံ GDP တိုးတက်လာမည် ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး လုပ်ငန်းများကို အခြေခံသည့် MSME လုပ်ငန်းများအောင်မြင်ရေး ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများတိုးတက်စေရေး နိုင်ငံတော် အနေဖြင့် စဉ်ဆက်မပြတ် အားပေးမြှင့်တင်လျက်ရှိသည်။ MSME လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေများ ထုတ်ပေးပြီး နိုင်ငံစီးပွား မြှင့်တင်ရေးတိုးတက်လာအောင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများမှ ထွက်ရှိလာသည့် ထွက်ကုန်များဖြင့် စက်မှု ထုတ်ကုန်များကို ထုတ်လုပ်၍ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းများ တိုးတက်လာအောင် ဆောင်ရွက်ကြရန်လိုအပ်သည်။ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းများ တိုးတက်ထွက်ရှိမှုသာ ကုန်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှုများ အားကောင်းလာမည်ဖြစ်သည်။ သို့မှသာ ဆက်စပ်နီးနွယ်နေသော ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းများ၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံသည် ဒေသတွင်းနိုင်ငံများကြား၌ နိုင်ငံ GDP နည်းပါးနေသည်ကို တွေ့ရမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံ GDP မြှင့်တင်ရေးတိုးတက်လာမှသာ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်၍ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများကို အခြေခံ သည့် MSME လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်မြင်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ကြရမည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ ပြီးခဲ့သည့်စီမံကိန်းကာလကို ဆန်းစစ်ကြည့်မည်ဆိုပါက လုပ်ငန်း များ အောင်မြင်တိုးတက်အောင် ဖိစီးစီးကြီးစားလုပ်ကိုင်ရန် လိုအပ်နေသေး ကြောင်း တွေ့ရသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် တတ်နိုင် သည့်ဘက်မှ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသကဲ့သို့ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်း နယ်ပယ်အသီးသီး၌လည်း အားလုံးတက်ညီလက်ညီ အလုပ်လုပ်ကြရန်လိုအပ်သည်။ ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိမှုရှိ/မရှိ တိုးတက်မှုရှိ/မရှိ ချိန်ထိုးသုံးသပ်ဆောင်ရွက် ပြီး “ရှေ့သို့ချီမည် ပန်းတိုင်ဆီ” “Keep Moving Forward To Achieve” ဆိုသည့် အတိုင်း နိုင်ငံစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း။



၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ (၇၇)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်များ

- (၁) ပြည်ထောင်စုကြီးထာဝစည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံးက ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ဖြင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
- (၂) တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့်တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတို့ အပြည့်အဝရရှိစေရန်အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရ တပ်မတော်နှင့် ပြည်သူ့အတူတကွ လက်တွဲကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။
- (၃) တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူလူထုတစ်ရပ် လုံး အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများနှင့် MSME အခန်းကဏ္ဍတို့ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (၄) နိုင်ငံတော်၏အမျိုးသားရေးရည်မှန်းချက်ဖြစ်သည့် တိုင်းပြည်သာယာပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေး အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံးက ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။
- (၅) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော နိုင်ငံတော်ဖြစ်ပေါ်လာရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့်ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကြီးပေါ်ထွန်းလာရေး တိုင်းရင်းသားအားလုံး ဝိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်ရေး။

စည်းလုံးခြင်းသည် အင်အား ပြည်ထောင်စု၏ စွမ်းပကား။

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်				
၁၉ - ၁ - ၂၀၂၄				
ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၈,၈၀၀	၈,၈၀၀	၁,၀၀၄	၈,၈၂၅,၂၀၀
MTSH	၂,၉၀၀	၂,၉၀၀	၇,၅၁၂	၂၁,၇၈၄,၈၀၀
MCB	၇,၉၀၀	၇,၉၀၀	၄	၃၁,၆၀၀
FPB	၁,၅၅၀	၁,၆၀၀	၂,၀၃၇	၃,၁၅၉,၃၅၀
TMH	၂,၅၀၀	၂,၅၀၀	၅၀၁	၁,၂၅၂,၅၀၀
EFR	၁,၉၅၀	၂,၀၀၀	၇၁၀	၁,၃၈၅,၀၀၀
AMATA	၄,၇၀၀	၄,၇၀၀	၁	၄,၇၀၀
MAEX	၁,၇၅၀	၁,၇၅၀	၃၁၅	၅၅၁,၂၅၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

ကြေးမုံ			
စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးစိုးစိုးနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ဉာ
စာတည်းမှူး	- ဦးဝင်းနိုင်	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေဝမ်းစိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး	အယ်ဒီတာများ	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်	သုတေသန	- ဒေါ်ဇော်မာဝင့်
စာတည်းများ	- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	စာပြင်	- ဒေါ်မြသီတာနှင့်အဖွဲ့
		စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဒေါ်မျိုးမျိုးဝင်းနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့

အဓိကမြစ်ကြီးများနှင့် ဆက်သွယ်နေသည့် မြစ်ဝှမ်းဒေသများအတွင်းရှိ ရေအားအရင်းအမြစ်များကို လေ့လာ၍ နိုင်ငံတော်အတွက် ထိရောက်အကျိုးရှိစွာ အသုံးချနိုင်ရေး မဖြစ်မနေကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉ ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေးအဖွဲ့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေနှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေးအဖွဲ့၏ (၁/၂၀၂၄) ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦး တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။



တက်ရောက်
ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးမင်းနောင်၊ သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်ရီ၊ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိန်းကျော်၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး၊ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ဝန်ကြီးဌာန အသီးသီးမှ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။
အစည်းအဝေးတွင်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံသည် အာဆီယံဒေသတွင်း အခြားနိုင်ငံများထက် ရေအရင်းအမြစ် ပေါကြွယ်ဝသော်လည်း နိုင်ငံ၏

ပထဝီဝင်အနေအထားနှင့် ရာသီဥတု ပြောင်းလဲမှုဖြစ်စဉ်များကြောင့် ရေနှင့်ပတ်သက်သည့် အခက်အခဲပြဿနာများ နှစ်စဉ် ကြုံတွေ့နေရသဖြင့် ရေကဏ္ဍစီမံခန့်ခွဲမှုများသည် အရေးပါလျက်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနများ၊ အဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် အဓိကမြစ်ကြီးများနှင့် ဆက်သွယ်နေသည့် မြစ်ဝှမ်းဒေသများ အတွင်းရှိ ရေအား အရင်းအမြစ်များကို လေ့လာ၍ နိုင်ငံတော်အတွက် ထိရောက်အကျိုးရှိစွာ အသုံးချနိုင်ရေး မဖြစ်မနေ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့မှသာ မြစ်ကြီးများနှင့် ဆက်သွယ်သည့် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သောက်သုံးရေ ပေးဝေရေး၊ ရေအားလျှပ်စစ် ထုတ်လုပ်ရေး၊ ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး၊ ရေနှင့်ဆက်သွယ်သည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးသက်သာရေး လုပ်ငန်းများမှ တစ်ဆင့်ပြည်သူများ၏စီးပွားရေး၊

လူမှုရေးနှင့် လူနေမှုအဆင့်အတန်း မြှင့်တင်ရေးအတွက် ပိုမိုအထောက်အကူပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဖွဲ့က လက်တွေ့ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ရေအားအရင်းအမြစ် ပမာဏ တိုင်းတာတွက်ချက်ရေး လုပ်ငန်းအဖွဲ့ခွဲနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ လေ့လာဆန်းစစ်ရေး လုပ်ငန်းအဖွဲ့ခွဲတို့မှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မြစ်ကြီးများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ကဏ္ဍအလိုက် အချက်အလက်များကို စုစည်းပြုစု၍ တင်ပြလျက်ရှိကြောင်း၊ မြစ်ကြီးများ၏ အချက်အလက်များ လေ့လာတိုင်းတာ စုဆောင်းရာတွင် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု၏ သက်ရောက်မှုများ၊ ရေဝေရေလဲဒေသ ပြောင်းလဲမှုများနှင့် သဲနုန်းပို့ချမှုတို့ကြောင့် မြစ်များ၏ အခြေအနေနှင့် အချက်အလက် ပြောင်းလဲမှုများရှိနိုင်သဖြင့် သတိ

ပြုလေ့လာ ဆောင်ရွက်ကြရန် လိုကြောင်း၊ ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေး အဖွဲ့၏ တိုင်းတာလေ့လာမှုများမှ ရရှိသည့် အချက်အလက်များကို အခြေခံ၍ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန အဖွဲ့အစည်းများ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များက ကျွမ်းကျင်သူများနှင့် ပူးပေါင်း၍ နိုင်ငံတော်အတွက် ရေဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် စီးပွားရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်း၍ အထောက်အကူပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူများ၏ ရေရှည်အကျိုးစီးပွားနှင့် အဖွဲ့၏လုပ်ငန်းတာဝန်များ အောင်မြင်စွာ အကောင်

အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် တက်ညီလက်ညီ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ပေးရန် တိုက်တွန်းကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေး အဖွဲ့၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များနှင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မှု၊ အချက်အလက်များ စုဆောင်းထားရှိမှု၊ ဌာနအလိုက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် အချက်အလက်များ ပေးပို့မှု၊ အချက်အလက် စုဆောင်းရရှိမှုအပေါ် သုံးသပ်တင်ပြချက်၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့်အစီအမံများကို ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေး အဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဝင်းလှိုင်က Power Point Presentation ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

သို့ တက်ရောက်လာသည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဝန်ကြီးဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းအလိုက် ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေးနှင့် ဆက်သွယ်သည့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများနှင့် ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေးအဖွဲ့၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ပိုမိုထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေး အကြံပြုကြသည်။

ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့
နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီက ဧရာဝတီမြစ်၊ ချင်းတွင်းမြစ်၊ စစ်တောင်းမြစ်၊ သံလွင်မြစ်များ၏ မြစ်ဖျားမှ စတင်ပြီး ပင်လယ်သို့ ရောက်သည့် အထိ ရေစီးနှုန်းတိုင်းတာရန်နှင့် ရေလမ်းကြောင်း အခြေအနေအပါအဝင် ရေအရင်းအမြစ်ပမာဏကို စူးစမ်းလေ့လာဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ရေအားအရင်းအမြစ် စူးစမ်းလေ့လာရေးအဖွဲ့ကို ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၇ ရက်တွင် အမိန့်ကြော်ငြာစာ အမှတ် ၄၃/၂၀၂၂ ဖြင့် ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့သည်။

ထိုကဲ့သို့ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် မြစ်ကြီးများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို တိုင်းတာတွက်ချက်ကာ စနစ်တကျ စုစည်းမှတ်တမ်းတင်ထားရှိနိုင်ပြီး ရေနှင့်ဆက်သွယ်သည့် ဝန်ကြီးဌာနများ၊ အဖွဲ့အစည်းများအကြား အချက်အလက်များ ဆက်သွယ်သည့် ရေဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းများ၊ ရေနှင့်ဆက်သွယ်သည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုလုပ်ငန်းများနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းများ၊ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းများကို ထိရောက်စွာ အထောက်အကူပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သတင်းစဉ်

★ ရှေ့ဖူးမှ
မြိတ်ကျွန်းစုတစ်ဝိုက်ရှိ ကမ်းနီးပင်လယ်ပြင်တို့တွင် မိသားစုလိုက် ကစားရုံလှေကြီးဖြင့်လည်းကောင်း၊ ရေထွက်ကုန်ဝယ်ယူသော ကစားရုံလှေကြီးနောက်မှ စတော်လှေငယ်များ စုပေါင်းလိုက်ပါ၍လည်းကောင်း ကမ်းမွန်ဖမ်းဆီးကြလေ့ရှိပြီး ကျွန်းပေါ်ရှိကမ်းမွန်အဝယ်ခိုင်များနှင့် ပင်လယ်ပြင်တွင်လိုက်ပါသော ကစားရုံလှေကြီးတို့တွင် ဖမ်းဆီးရမိသည့်ကမ်းမွန်များကို ပြန်လည်ရောင်းချကြလေ့ရှိသည်။ ဆလုံတို့သည် ရေလုပ်ငန်းမှလွဲ၍ အခြားသောစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်ကြလေ့မရှိဘဲ ပင်လယ်ပြင် ငါးဖမ်းခြင်းနှင့် ဈေးကွက်ဝင်ကမ်းမွန်ဖမ်းဆီးခြင်းကို တစ်နှစ်ပတ်လုံးလုပ်ကိုင်ကြလေ့ရှိရာ မိုးရာသီနှင့် ဆောင်းရာသီတို့တွင် ပင်လယ်ရေအေးမြချိန် လရောင်ရှိသော လဆန်း ၃ ရက်မှ လဆုတ် ၃ ရက်အတွင်း ကမ်းမွန်ပိုမိုရရှိတတ်လေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။
ယခုလ၌ ပင်လယ်ငါး၊ ပုစိ/ခရင်း/ကမာနှင့် သံပဲဖြူ စသည့်ရေထွက်ကုန်များ အရောင်းအဝယ်အေးလျက်ရှိပြီး ပင်လယ်မျှတတစ်ပင်သာလျှင် ကျပ်ငါးသောင်းမှ ကျပ်တစ်သိန်းအထိသာဈေးရရှိ၍ ကမ်းမွန် တစ်ကီလိုလျှင် ကျပ်တစ်သောင်းခွဲဖြင့် ဒေသခံခိုင်းများက ဝယ်ယူကြကာ ထိုင်းနိုင်ငံသို့

တင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ကမ်းမွန်ကို လဆန်းသုံးရက်မှ လပြည့်ကျော်အထိ ဖမ်းဆီးကြလေ့ရှိပြီး လပြည့်နေ့ညတွင် ပင်လယ်ပြင်၌ ကမ်းမွန်များလှေများဖြင့် စည်ကားလေ့ရှိကာ တစ်လတွင် ရက်ပေါင်း ၂၀ ခန့် ပင်လယ်ပြင်၌ ဖမ်းဆီးကြလေ့ရှိသည်။ ရာသီသုံးလီကမ်းမွန်ဖမ်းဆီးလေ့ရှိပြီး မိုးရာသီတွင် လှိုင်းလေပြင်းထန်သော်လည်း ကျွန်းများအနီးတွင် ဆလုံများသာ ကမ်းမွန်များလှေရှိသောကြောင့် ထိုရာသီတွင်လည်း ဈေးကောင်းရရှိလေ့ရှိသည်။
ရွှေရာသီတွင် ကမ်းမွန်မရပါက အခြားသော ရေထွက်ကုန်များကို ဖမ်းဆီးပြီး ဝမ်းစာရှာဖွေလေ့ရှိသည်။ မြိတ်ကျွန်းစုခရီးသွားဒေသများနှင့် ကော့သောင်းမြို့နယ် စုငယ်ဘာလိုင်းကျေးရွာအုပ်စု မကြိုဂလက်ကျေးရွာသို့ ခရီးသွားရာသီတွင် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပခရီးသွားအချို့ ဝင်ရောက်ရာ၌ ဟိုတယ်နှင့် အပန်းဖြေကျွန်းများ ရေထွက်ကုန်စည်းများကို မှာယူကြလေ့ရှိရာ မိသားစုဝင်ငွေရရှိ လျက်ရှိပြီး ပင်လယ်ပြင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးလာပါက ဆလုံတိုင်းရင်းသားတို့၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးမှုကို အထောက်အပံ့ကောင်းတစ်ခုအဖြစ် ရရှိစေလျက်ရှိသည်။
မြိတ်ကျွန်းစုတွင် မကြိုဂလက်ကျေးရွာ၌ ဆလုံ

တိုင်းရင်းသား အများဆုံးနေထိုင်လျက်ရှိပြီး ပင်လယ်ပြင်ကိုအဓိပြု၍ ဘဝရပ်တည်ရာ၌ ကမ်းမွန်ဖမ်းဆီးမှုကို ဘိုးဘွားလက်ဆင့်ကမ်းလုပ်ငန်းအဖြစ် ယနေ့တိုင်လုပ်ကိုင်ကြလျက်ရှိရာ အသက် ၆၀ ကျော်အဘိုး၊ အဘွားများကိုယ်တိုင် ပင်လယ်ပြင်တွင် ကမ်းမွန်ဖမ်းဆီးလေ့ရှိကြောင်း၊ ဇန်နဝါရီလအတွင်း



ပင်လယ်ပြင်၌ ကမ်းမွန်ဖမ်းထွက်ခွာသည့် ကစားရုံလှေကြီးနောက်တွင် စတော်လှေငယ်များကို တွေ့ရစဉ်။

ကမ်းမွန်ဖမ်းထွက်ခွာသည့် ကစားရုံလှေကြီးနောက်တွင် စတော်လှေငယ်များကို တွေ့ရစဉ်။

ကမ်းမွန်ဖမ်းထွက်ခွာသည့် ကစားရုံလှေကြီးနောက်တွင် စတော်လှေငယ်များကို တွေ့ရစဉ်။

ကမ်းမွန်ဖမ်းထွက်ခွာသည့် ကစားရုံလှေကြီးနောက်တွင် စတော်လှေငယ်များကို တွေ့ရစဉ်။

အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ(မူကြမ်း)နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အပြီးသတ်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ(မူကြမ်း)နှင့် စပ်လျဉ်း၍ အပြီးသတ်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဒေါက်တာသီတာဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ဒုတိယ ရှေ့နေချုပ် ဒေါက်တာထိန်လင်းဦး၊ အလုပ်သမား ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်၊ ဥပဒေရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ဥပဒေမူကြမ်း စိစစ်ရေးဦးစီးဌာန

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသီတာစန်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာဌာနနှင့် ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီ၏လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင် သည့်ဥပဒေ(မူကြမ်း)ကို အပြီးသတ်စိစစ်လေ့လာ ဆွေးနွေးကြပြီး အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဥပဒေတွင် ပြင်ဆင်ရန်လိုအပ်သည့် အချက်များ တွေ့ရှိရသဖြင့် ပြင်ဆင်လိုသည့်ပုဒ်မများ ကို အပြီးသတ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။

သတင်းစဉ်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်နောင် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ပြည်ပအလုပ်အကိုင် အလုပ်သမားသက်သေခံကတ်(OWIC) ထုတ်ပေးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉
အလုပ်သမား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်နောင် သည် ယနေ့မနက်လွှဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်း မြို့နယ်ရှိ အလုပ်သမားညွှန်ကြား ရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ရုံးတွင် ပြည်ပအလုပ်အကိုင် အလုပ်သမား သက်သေခံကတ် (OWIC) ထုတ်ပေးရေးစဉ်ကို သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေး သည်။



ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် တိုင်းဒေသ ကြီး တာဝန်ခံအရာရှိက ပြည်ပ အလုပ်အကိုင် အလုပ်သမား သက်သေခံကတ်(OWIC) စိစစ် ထုတ်ပေးသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များ နှင့် ပြည်ပနိုင်ငံများသို့သွားရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့် အလုပ်သမား များအတွက် OWIC ကတ်ထုတ် ပေးနေမှုအခြေအနေကို ရှင်းလင်း တင်ပြသည်။

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ OWIC ကတ်ထုတ်ပေးရေး ဌာနသည် ပြည်ပနိုင်ငံမှ ခွင့်ပြုအလုပ်သမား များအတွက်သာ ထုတ်ပေးနေခြင်း ဖြစ်ပြီး ပြည်ပအလုပ်အကိုင် အကျိုးဆောင်လိုင်စင်ရ အေဂျင်စီ အစီအစဉ်ဖြင့် ပြည်ပနိုင်ငံများသို့ သွားရောက်လုပ်ကိုင်မည့် အလုပ် သမားများနှင့် မိမိအစီအစဉ်ဖြင့် ပြည်ပနိုင်ငံများသို့ သွားရောက် လုပ်ကိုင်မည့် အလုပ်သမားများ အတွက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်ရှိ အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေး ဦးစီး ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု

ဌာန ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမား ဌာနစုတွင် ပြည်ပအလုပ်အကိုင် အလုပ်သမား သက်သေခံကတ် (OWIC)များကို စိစစ်ခွင့်ပြုထုတ် ပေးလျက်ရှိသည်။

၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက်အထိ အေဂျင်စီ အစီအစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ မိမိအစီအစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း ခွင့်ပြု/PR ဖြင့် လည်းကောင်း ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ၁၁၃၂၀၃၁ ဦး၊ စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ ၅၅၂၅၅ ဦး၊ ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့ ၆၆၃၈၇ ဦး၊ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ၆၄၇၂၀၊ မလေးရှား နိုင်ငံသို့ ၃၉၀၇၇၇ ဦး အပါအဝင် ပြည်ပနိုင်ငံ ၉၄ နိုင်ငံသို့ သွားရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့် အလုပ်သမား ၁၇ သိန်းကျော်ကို OWIC ကတ် ပြုလုပ်ခွင့်ပြု၍ စေလွှတ်ခွင့်ပြုပေး ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် တာမေးမြို့နယ်ရှိ အလုပ်သမား ဆေးရုံကြီးသို့ သွားရောက်၍ အလုပ်သမားဆေးရုံကြီးအတွင်း တိုးချဲ့ပြင်ဆင် မွမ်းမံခြင်းလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ပြင်ပလူနာဌာနနှင့် ဆေးရုံကြီး တွင် အာမခံအလုပ်သမားလူနာ များ ကျောက်ကပ်သန့်စင်ခြင်း လုပ်ငန်းများ ဝန်ဆောင်မှုဆောင် ရွက်ပေးလျက်ရှိမှု အခြေအနေကို ကိုကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။(အပေါ်ပုံ) ထို့နောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သည် ခေတ္တဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ ဝန်ထမ်းများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ အလုပ် ရှင်နှင့် အာမခံအလုပ်သမား၏ အားကိုးယုံကြည်ရသည့် လူမှုဖူလုံ ရေးစီမံကိန်းဖြစ်စေရေး၊ အာမခံ အလုပ်သမား၏ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုကို တိုးမြှင့်ဆောင် ရွက်ပေးနိုင်ရေးနှင့် အရည်အသွေး

ပြည့်မီသော ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးအပ်နိုင် ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးအတွက် လိုအပ်သည့် အခန်းကဏ္ဍတွင် ပါဝင်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့သည် အာမခံ အလုပ်သမားများ အားကိုး အားထားပြုရသည့် ဌာနတစ်ခု ဖြစ်စေရန်အတွက် အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမားများ၏ အဓိက လိုအပ်ချက်ဖြစ်သော ကောင်းမွန် သည့် ဆေးကုသမှုဝန်ဆောင်မှုကို ပေးအပ်နိုင်ရန်နှင့် ယခုထက်ပိုမို ထိရောက်အောင် ဆောင်ရွက်ပေး ကြရန် လိုအပ်ကြောင်းမှာကြားပြီး လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များ မေးမြန်း ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

လက်မှတ်ရ စာရင်းရေးစာရင်းကိုင်သင်တန်းသားများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေး အခမ်းအနားကျင်းပ

မော်လမြိုင် ဇန်နဝါရီ ၁၉
မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့တွင် သက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်း (မော်လမြိုင်) လက်မှတ်ရစာရင်းရေး စာရင်းကိုင် နှစ်နှစ်သင်တန်းဆင်း သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းရရှိရေး Job Fair အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက သက်မွေးပညာသင်တန်း ကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ မွန်ပြည်နယ် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ရဲမှူးကြီး မျိုးဆွေက သမဝါယမ စာရင်းရေးစာရင်းကိုင်သင်တန်းပညာ သင်တန်းကျောင်း(မော်လမြိုင်)တွင် Business Accounting၊ Financial Accounting၊ Cost Accounting၊ Auditing၊ Computerized Accounting တာသာရပ်များကို အဓိကထားပြီး သင်ကြားပေးလျက်ရှိ ကြောင်း၊ သမဝါယမစာရင်းရေးစာရင်းကိုင် သက်မွေးပညာသင်တန်း ကျောင်းအနေဖြင့် စာရင်းရေးစာရင်းကိုင်နှစ်နှစ်သင်တန်းအောင်မြင် သည့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများကို Certificate in Business Accounting ကို ချီးမြှင့်ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသော လုပ်ငန်းရှင်ရှစ်ဦးက မိတ်ဆက် ပြီး ရွှေအိုးဝေ အဆင့်မြင့်ဆန်စက်ပိုင်ရှင် ဦးခိုင်ဦးက လုပ်ငန်းရှင်များ ကိုယ်စား အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းပေးနိုင်မည့် အကြောင်းအရာ များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး သင်တန်းသား သင်တန်းသူများကိုယ်စား သင်တန်းသူ မလင်းနွယ်စိုးက သင်တန်းတက်ရောက်နေမှု အခြေအနေ များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

အဆိုပါ စာရင်းရေးစာရင်းကိုင်နှစ်နှစ်သင်တန်းကို ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇွန် ၁၆ ရက်တွင် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၃၅ ဦးဖြင့် ဖွင့်လှစ်ပြီး ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက်တွင် သင်တန်းပြီးမြောက်မည်ဖြစ်သော ကြောင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအနေဖြင့် အလုပ်အကိုင် အခွင့် အလမ်းများရရှိနိုင်ရေးအတွက် Job Fair အစီအစဉ်ကို ကျင်းပဆောင် ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခင်စန်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)



○ ယခုရက်ပိုင်းမှ
“YBS ယာဉ်တွေ၊ တက္ကစီတွေ၊ ကျန်တဲ့အခြားယာဉ်တွေရောကို သူတို့လိုသလောက် အလုံအလောက်ဖြန့်ဖြူးပေးနေပါတယ်။ ဒါကြောင့် မလိုလည်း CNG အရောင်းဆိုင်တွေမှာ ကားတန်းစီမို့တွေက ဒီရက်ပိုင်း တွေမှာဆိုရင် ဘာမှကိုမရှိသလောက်ပါပဲ”ဟု ဦးကျော်သူရဝင်းက ပြောကြားသည်။

လက်ရှိကာလ၌ YBSများ၊ တက္ကစီများ၊ မိနီဘတ်စ်များ၊ အခြား သောယာဉ်များအပါအဝင်တစ်ရက်လျှင် CNG သုံးမော်တော်ယာဉ် အစီး ရေ ၃၀၀၀၀ ဝန်းကျင်ကို နေ့စဉ်ပုံမှန် CNG ဖြည့်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

“လျှပ်စစ်မီးကတော့ လက်ရှိအနေအထားမှာလည်း CNG အချို့ ဆိုင်တွေ အချိန်ပိုင်းတွေနဲ့ရနေသေးတာပေါ့။ အချို့ဆိုင်တွေမှာတော့ တောက်လျှောက်ရတဲ့အပိုင်းတွေရှိတယ်။ ဒါပေမဲ့ မီးပျက်တဲ့အချိန်မှာ

လည်း ကျွန်တော်တို့ဆီမှာရှိတဲ့ CNG အရောင်းဆိုင်တွေမှာ Gas Generator တွေရှိတဲ့အတွက် မီးပျက်ရင်လည်း Gas Generator တွေနဲ့ နှိုးပြီးရောင်းချပေးပါတယ်”ဟု ဆိုသည်။

လိုအပ်ချက်အပေါ်မူတည်ကာ အချို့ဆိုင်များတွင် အချိန်တိုးမြှင့် ရောင်းချမှုများရှိကြောင်းလည်း သိရသည်။

“အချို့ဆိုင်တွေဆို ကားတန်းမပြတ်ရင် မပြတ်သလို ည ၁၀ နာရီ၊ ၁၁ နာရီ၊ ၁၂ နာရီလောက်အထိ လိုအပ်ရင်လိုအပ်သလိုဖြင့်ပြီးရောင်း ချပေးနေတဲ့ဆိုင်တွေလည်းရှိပါတယ်။ ကားတန်းစီနေတဲ့ အနေအထား ပေါ်မူ တည်ပြီးရောင်းပေးခဲ့တာပါ။ ၂၀၂၃ ဒီဇင်ဘာရော၊ အခု ဇန်နဝါရီ လပိုင်းမှာပါ ကားတန်းစီမို့သိပ်မရှိတော့ဘူး။ မရှိတော့ ၁၁ နာရီ၊ ၁၂ နာရီလောက်အထိ ရောင်းပေးစရာမလိုတော့ပါဘူး။ ၁၀ နာရီလောက်ဆို ကားတန်းပြတ်သွားပြီ”ဟု ၎င်းကပြောသည်။

MT

မနက်ဖြန်မွန်တည်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအောက်ပိုင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ်ထစ်ချရန်ရွာနိုင်သည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၆၀ ဖြစ်သည်။ နေပြည်တော်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) နှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် အများအားဖြင့် သာယာပြီး ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်း မည်။

မိုး/လေ

“ဒေသတွင်းဘက်စုံစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု သဘောတူစာချုပ်အောက်ရှိ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ထောက်ပံ့ ပို့ဆောင်ရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက်မှုအပေါ် အသိပညာ မျှဝေဆွေးနွေးခြင်း” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နိုင်ငံခြားစီးပွားဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းများ၏ လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်နှင့် ဝန်ထမ်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရန် ရည်ရွယ်သည့် Knowledge Sharing Programme (KSP) သောကြာနေ့စကားပိုင်း (Friday Talk) ၏ အမှတ်စဉ် (၄၄) ဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းတွင် အဆိုပါဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ် (၁)၌ ကျင်းပသည်။

တက်ရောက်

ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်၊ ဝန်ကြီးဌာနမှ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ တက်ရောက်ကြပြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ရုံးချုပ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံးများမှ တာဝန်ရှိသူများက အွန်လိုင်းဖြင့် တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ယနေ့ ဆွေးနွေးမည့် ခေါင်းစဉ်ပါ ဒေသတွင်း ဘက်စုံစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု သဘောတူစာချုပ်သည် အာဆီယံ ၁၀ နိုင်ငံနှင့် ဆွေးနွေးဖက် ငါးနိုင်ငံဖြစ်သည့် တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ကိုရီးယား၊ နယူးဇီလန်နှင့် ဩစတြေးလျနိုင်ငံတို့ ဘက်စုံစီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် လက်မှတ်ရေးထိုးထား



သော ၁၅ နိုင်ငံစာချုပ်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါစာချုပ်သည် ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ကမ္ဘာ့ GDP ၏ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းကို လွှမ်းမိုးပါကြောင်း၊ ယင်းစာချုပ်အရ မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် RCEP အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ အကြား တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံ ကုန်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာ၌ အကောက်ခွန်နှုန်းထားများ သတ်မှတ်ခြင်း၊ ပုံမှန်ကုန်သွယ်ရေး (Normal Trade) ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ကုန်သွယ်ရေး

ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပို့ကုန်သွင်းကုန် ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များတွင် Code System ဖြင့်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ Single Window System ဖြင့် သွင်းကုန် ထုတ်ကုန် မြန်ဆန်ချောမွေ့စေရေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အီလက်ထရောနစ် (Electronic) နည်းပညာဖြင့် စိစစ်ထိန်းချုပ်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ယနေ့ဆွေးနွေးချက်ကို သေချာစွာသိရှိနားလည်ပြီး မိမိနိုင်ငံတွင် ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် နည်းလမ်းများကို

နားလည်သိမြင်လာစေရန် အသိပညာ ဗဟုသုတ ဖြန့်ဝေပေးနေခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် တက်ရောက်လာကြသူများက စိတ်ပါဝင်စားစွာဖြင့် ပါဝင်ဆွေးနွေးသွားကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်နွယ်နွယ်ဝင်းက တရုတ်နိုင်ငံတွင် တက်ရောက်ခဲ့သည့် “ဒေသတွင်းဘက်စုံစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု သဘောတူစာချုပ်အောက်ရှိ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲသို့တက်ရောက်ခဲ့ရာမှ ရရှိခဲ့သည့် နည်းလမ်းများကို အသိပညာမျှဝေဆွေးနွေးခြင်း” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် အသေးစိတ် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်တက်ရောက်လာကြသူများက နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် အဓိကလုပ်ဆောင်ရမည့်အချက်များ၊ အဂတိကင်းရှင်းရေးဆောင်ရွက်ရန်အချက်များ၊ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ကျေးလက်နှင့်မြို့ပြ ကွာဟမှုကျဉ်းမြောင်းစေရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျော့ကျစေရေး ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် အသိပညာမျှဝေဆွေးနွေးမှုတစ်ဆင့် မိမိနိုင်ငံအတွက် အကျိုးရှိစေမည့်နည်းလမ်းများ ရှာဖွေဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရေးကိစ္စရပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဖြည့်စွက်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

သာစည်မြို့ အထက(၁)၌ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ချရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေး အသိပညာပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်

သာစည် ဇန်နဝါရီ ၁၉

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သာစည်မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနက ဦးစီး၍ ကလေးသူငယ်များအတွက် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ချရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေး အသိပညာပေးအစီအစဉ်ကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက သာစည်မြို့ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ဝန်ဇင်းမင်းရာဇာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးသက်ကျော်က အမှာစကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် အသိပညာပေး အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်မည့်သူများ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ “သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်လာပြီဆိုရင် ကလေးသူငယ်တွေဟာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှုနဲ့ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေအများဆုံး ဖြစ်တတ်တာကြောင့် ကလေးသူငယ်တွေအနေနဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ် လျော့ချရေး အသိပညာဗဟုသုတတွေရရှိဖို့အတွက် သူတို့တွေမှတ်မိလွယ်အောင် ဂိမ်းကစားနည်း ၁၀ မျိုး အသိပညာပေးတဲ့အစီအစဉ်ဖြစ်ပါတယ်ဟု” မြို့နယ်မီးသတ် ဦးစီးမှူးဦးထွန်းထွန်းဝင်းကပြောသည်။ အဆိုပါဂိမ်း ၁၀ မျိုး တွင်မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခြင်းအကြောင်းရင်းနှင့် မီးငြိမ်းသတ်ရေး ပစ္စည်းများကို သိရှိနားလည်ပြီး အသုံးပြုတတ်စေရန်၊ ငလျင်ဘေး၊ ရေဘေး၊ မီးဘေးကြုံလာပါက မိမိတို့ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ပစ္စည်းများကို အသုံးပြုတတ်စေရန် စသည့်အသိပညာပေးအစီအစဉ်များ၊ လက်တွေ့ပြုလုပ်မှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးနိုင်ပြီး ခင်းကျင်းပြသထားသော ခေတ်မီ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးသုံးပစ္စည်းများကို ကြည့်ရှုလေ့လာနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ အသိပညာပေးပွဲသို့ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ရီရီဝင်းနှင့် ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ကုန်သွယ်ရေးဇုန်/စခန်းများ တည်ဆောက်ရာတွင် နိုင်ငံတကာလုပ်ငန်းစဉ်နှင့်အညီ တစ်ဖက်နိုင်ငံများကဲ့သို့ နယ်စပ်မျဉ်းအနီး တည်ဆောက်နိုင်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မတီ ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉

ကုန်သွယ်ရေးဇုန်/စခန်းများ တည်ဆောက်ရာတွင် နိုင်ငံတကာလုပ်ငန်းစဉ်နှင့်အညီ တစ်ဖက်နိုင်ငံများကဲ့သို့ နယ်စပ်မျဉ်းအနီး တည်ဆောက်နိုင်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မတီ ဒုတိယအကြိမ် အစည်းအဝေးကို ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းတွင် စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဦးစွာ လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးဦးမောင်မောင်ဝင်းက လေ့လာသုံးသပ် အစီရင်ခံရေးကော်မတီ၏ ပထမအကြိမ်အစည်းအဝေးတွင် ဆုံးဖြတ်ချက် ခြောက်ချက် ချမှတ်ခဲ့ပြီး ပထမအကြိမ် အစည်းအဝေး၏ ဆုံးဖြတ်ချက်များအပေါ် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် လေ့လာသုံးသပ် အစီရင်ခံရေး လုပ်ငန်းကော်မတီများ၊ သက်ဆိုင်ရာဌာနများမှ ကဏ္ဍအလိုက် ပြုစုတင်ပြလာခဲ့ရာ အချို့တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း တွေ့ရှိရ သော်လည်း အချို့တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်မှု မရှိသေးသည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း။

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် လေ့လာသုံးသပ်အစီရင်ခံရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီများ၊



သက်ဆိုင်ရာဌာနများ၏ သဘောထားမှတ်ချက်နှင့် အကြံပြုချက်များ၊ လက်ရှိနယ်စပ်စစ်ဆေးရေးစခန်းများ၏ သတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီမှုရှိ/မရှိ အခြေအနေ၊ လက်ရှိစခန်းများ၏ ထပ်မံတိုးချဲ့နိုင်မှု (၂၀၂၂-၂၀၂၃) ဘဏ္ဍာနှစ် ပို့ကုန်/သွင်းကုန်ပမာဏ၊ နယ်နိမိတ်တိုင်းတာရန် လိုအပ်မှုရှိ/မရှိ အခြေအနေ၊ လျာထားမြေဧရိယာ ရရှိနိုင်မှုနှင့် ကုန်ကျမည့် ကုန်ကျစရိတ် တွက်ချက်တင်ပြလာမှု တစ်ဖက်နိုင်ငံမှ နယ်စပ်မျဉ်းအနီး ကုန်သွယ်ရေးဇုန်/စခန်း တည်ဆောက်ထားမှုနှင့် လက်ရှိ လုံခြုံရေး အခြေအနေတို့အပေါ် မူတည်၍ နယ်စပ်မျဉ်းအနီး ကုန်သွယ်ရေးဇုန်/စခန်း တည်ဆောက်နိုင်ရေးအတွက် ဦးစားပေးခွဲ၍ ဆောင်ရွက်သင့်သည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း။

သက်ဆိုင်ရာဌာနအဖွဲ့အစည်းများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်အလိုက် လေ့လာသုံးသပ် အစီရင်ခံရေး လုပ်ငန်းကော်မတီများမှ ဆွေးနွေး တင်ပြချက်များအပေါ် စိစစ်သုံးသပ်ပြီး နိုင်ငံတကာလုပ်ငန်းစဉ်နှင့်အညီ ကုန်သွယ်ရေးဇုန်/စခန်း တည်ဆောက်နိုင်မည့်အခြေအနေများကို တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီသို့ သုံးသပ်ပြုစုတင်ပြသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ လေ့လာ သုံးသပ်အစီရင်ခံရေးကော်မတီဝင် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် လေ့လာသုံးသပ်အစီရင်ခံရေး လုပ်ငန်းကော်မတီများအနေဖြင့် ကုန်သွယ်ရေးဇုန်/စခန်းများ တည်ဆောက်ရာတွင် နိုင်ငံတကာစံနှုန်း/လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ နိုင်ငံတော်၏ တည်ဆဲ ဥပဒေများနှင့်အညီ ညီညွတ်ခြင်းရှိ/မရှိ၊ သက်ဆိုင်ရာဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် ညီညွတ်မှု ရှိ/မရှိ၊ နိုင်ငံတကာဥပဒေစံနှုန်းများ၊ ပြည်တွင်း ဥပဒေများနှင့် ညီညွတ်ခြင်းရှိ/မရှိ၊ တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေးအတွက် ထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မှု ရှိ/မရှိစသည်တို့ကို ဘက်ပေါင်းစုံ၊ ရှုထောင့်ပေါင်းစုံမှသုံးသပ်၍ ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးပေးကြရန်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသော ကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကော်မတီဝင်များက သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက လိုအပ်သည်များကို ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေးပြီး နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်သန်းသန်းဆွေ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အီဂျစ်အာရပ်သမ္မတနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးတို့ကို လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်သန်းသန်းဆွေသည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အီဂျစ်အာရပ်သမ္မတနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Mrs. Aya Saad Mohamed Abdelkarim ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင်လည်းကောင်း၊ ရုရှားနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Iskander Azizov ကို မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင်လည်းကောင်း နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ သီးခြားစီလက်ခံတွေ့ဆုံသည်။
အီဂျစ်အာရပ်သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးနှင့် တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်တွင်းဘဏ်များ၌ ငွေစာရင်းဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများနှင့် နိုင်ငံခြားသုံးငွေ

လုပ်ငန်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
အလားတူ ရုရှားနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးနှင့် တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ရုရှားနိုင်ငံတို့အကြား ကုန်သွယ်မှုဆိုင်ရာငွေပေးချေမှုများ လျင်မြန်ချောမွေ့စေရေးအတွက် ငွေပေးချေမှုစနစ်များ ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေနှင့် ကတ်စနစ် အပြန်အလှန်ဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
တွေ့ဆုံပွဲများသို့ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ တက်ရောက်ကြသည်။ သတင်းစဉ်



မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်သန်းသန်းဆွေ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Iskander Azizov ကို လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်သန်းသန်းလင်း နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်စီမံကိန်းဦးစီးရုံး စစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်သန်းသန်းလင်းသည် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်တို့နှင့်အတူ ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်စီမံကိန်းဦးစီးရုံးသို့ သွားရောက်စစ်ဆေးသည်။
စစ်ဆေးစဉ် ဒုတိယဝန်ကြီးက ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ရာ၌ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်နှင့်ခရိုင်များမှ မိမိတို့နှင့် သက်ဆိုင်သည့် အပိုင်းများအလိုက် စနစ်တကျ သုံးသပ်ဆောင်ရွက် သွားရန်နှင့် စာရင်းဇယားများ ပြည့်စုံမှန်ကန်ရေးကို အလေးပေးဆောင်ရွက်ရန်၊ လာမည့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅

ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်များ၏ စီမံကိန်းများ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်မှ အဓိကဆောင်ရွက်နေသည့် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများကို စီမံကိန်းလျာထားချက်များစနစ်တကျ ထည့်သွင်းနိုင်ရေးနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို အဆင့်ဆင့်ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်သွားရန်၊ နိုင်ငံ့ဘဏ္ဍာငွေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းများ၊ လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများကို စနစ်တကျ စစ်ဆေးဆောင်ရွက် သွားရန်နှင့် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများကို သိရှိလိုက်နာ ဆောင်ရွက်သွားရန်တို့ကို မှာကြားပြီး ဝန်ထမ်းများ၏ လိုအပ်ချက်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။
သတင်းစဉ်

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးလွင်ဦး မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အီဂျစ်အာရပ်သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးကို လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးလွင်ဦးသည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အီဂျစ်အာရပ်သမ္မတနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Mrs. Aya Saad Mohamed Abdelkarim ကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး၏ ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။
တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာ-အီဂျစ် နှစ်နိုင်ငံအကြား ရှိရင်းစွဲ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုတိုးမြှင့်ရေး၊ ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ ပညာရေးနှင့်

ယဉ်ကျေးမှုအစရှိသော ကဏ္ဍများအပါအဝင် နှစ်နိုင်ငံအကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမြှင့်တင်ရေး၊ နှစ်နိုင်ငံအကြား သဘောတူညီချက်များ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေးနှင့် လက်မှတ်ရေးထိုးရန်ရှိသည့် သဘောတူစာချုပ်များကို ဆက်လက်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးရေး၊ ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာမျက်နှာစာများတွင် ပိုမိုနီးကပ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
သတင်းစဉ်



မိုးနဲမြို့နယ်၌ မြူးဝေ ငွေစုငွေချေး သမဝါယမအသင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

မိုးနဲ ဇန်နဝါရီ ၁၉
ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) မိုးနဲမြို့နယ် ဥယျာဉ်ရပ်ကွက် ဌာနစုပေါင်းရုံးဝင်း အတွင်းရှိ မြို့နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲက ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ် မြူးဝေ ငွေစုငွေချေး သမဝါယမအသင်း လီမိတက်၏

အရပ်ရပ်ဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးကျင်းပရာ သဘာပတိအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်က အမှာစကားပြောကြားသည်။
ဆက်လက်၍ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်က အသင်းတိုးတက်ရေးအတွက် လမ်းညွှန်အမှာစကားပြောကြားပေးခဲ့ပြီး မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာနဝန်ထမ်းများနှင့် အသင်းသားများက အမှုဆောင်အဖွဲ့ အစီရင်ခံစာဖတ်ကြားခြင်း၊ အသင်းသားစာရင်းစစ်အစီရင်ခံစာ ဖတ်ကြားခြင်း၊ နှစ်ချုပ်အစီရင်ခံစာနှင့် နှစ်ချုပ်စာရင်းများ ဖတ်ကြားတင်သွင်းခြင်းတို့ကို တင်သွင်းခဲ့ရာ သဘာပတိအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်က အတည်ပြုပေးခဲ့ပြီး အသင်းသားများနှင့် အပြန်အလှန် အထွေထွေဆွေးနွေးသည်။



ထောက်ပံ့ပေးအပ်အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ဆုကြေးငွေအပေါ် အတိုးနှင့် စားသုံးဆီ တစ်လီတာဘူးများကို အသင်းသား ၃၄၄ ဦးအတွက် ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးညွှန်ရွှေ

ပင်လောင်းမြို့နယ်၌ ပြည်သူ့အကျိုးပြု မြေသားလမ်းနှင့် ရေစိမ့်တွင်းသစ် ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ပင်လောင်း ဇန်နဝါရီ ၁၉
ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပင်လောင်းမြို့နယ် စင်းတောင်းကျေးရွာအုပ်စု ထိတလိကျေးရွာတွင် ပြည်သူ့အကျိုးပြုမြေသားလမ်းနှင့် ရေစိမ့်တွင်းသစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ထိတလိကျေးရွာ

မြေသားလမ်းမုခ်ဦး၌ ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပခဲ့သည်။
ဦးစွာ ပြည်သူ့အကျိုးပြု မြေသားလမ်းနှင့် ရေစိမ့်တွင်းသစ်ကို ထိတလိကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဣန္ဒာသာမိ၊ ကျောင်းဒါယကာ ဦးခွန်သိန်းနိုင်၊ ကျေးရွာအုပ်စု

အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခွန်အောင်ထွန်းတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြသည်။
အဆိုပါ ပြည်သူ့အကျိုးပြု မြေသားလမ်းဖွင့်ပွဲနှင့်ပတ်သက်၍ ကျေးရွာနာယက ဦးခွန်အောင်သိန်းက ယခုမြေသားလမ်းသည် ကျောင်းထိုင် ဆရာတော်၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ကျေးရွာနေပြည်သူများက ထည့်ဝင်လှူဒါန်းငွေကျပ် ၇၆ သိန်းကျော်ဖြင့် ဖောက်လုပ်ခဲ့ပြီး လမ်းအရှည် ၁၃၆၄ ပေနှင့် အကျယ် ၁၅ ပေရှိကြောင်း၊ မြေသားလမ်းမှသည် ရာသီမရွေး သွားလာနိုင်သည့် ကျောက်ချောလမ်းဖြစ်စေရေးအတွက် ကျေးရွာနေပြည်သူများ၏ ပူးပေါင်းအားဖြင့် ဆက်လက်တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
ခွန်းဆက်နေ



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း မြန်မာနိုင်ငံ သူနာပြုနှင့်သားဖွားကောင်စီ၏ ခြောက်ထပ်ရုံးအဆောက်အအုံသစ်နှင့် ဗဟိုသားဖွားသင်တန်းကျောင်း(ရန်ကုန်) အာရုံစိုင်းထပ် အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စာသင်ဆောင်သစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားများ တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
မြန်မာနိုင်ငံသူနာပြုနှင့် သားဖွားကောင်စီ၏ ခြောက်ထပ်ရုံးအဆောက်အအုံသစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့တွင် ဗဟန်းမြို့နယ်၌ကျင်းပရာ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ သူနာပြုနှင့် သားဖွားကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နွဲ့နွဲ့ခင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ကမ္ဘာ့မော်ကွန်းကို အမွှေးနံ့သာရည် များ ပက်ဖျန်းပေးကြသည်။



ခွဲခြင်းတို့အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် က ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားပြီး ခြောက်ထပ်ရုံး အဆောက်အအုံတည်ဆောက်သည့် မှတ်တမ်းဗီဒီယို ကိုပြသကာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ သူနာပြုနှင့် သားဖွားကောင်စီဥက္ကဋ္ဌတို့က အလှူရှင်များအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်၍ မြန်မာနိုင်ငံ သူနာပြုနှင့် သားဖွားကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နွဲ့နွဲ့ခင်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က မြန်မာနိုင်ငံ သူနာပြုနှင့်သားဖွား ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌထံသို့ ထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်ခဲ့ပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် အဆောက်အအုံ သစ်အတွင်းရှိ သူနာပြုနှင့်သားဖွားများ၏ အရည်

အသွေးစစ်ဆေးခန်းများ၊ စာကြည့်တိုက်များ၊ မှတ်တမ်းထိန်းသိမ်းထားရှိသည့် အခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။

ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်

ထို့နောက် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဦးစီးဌာန ဗဟိုသားဖွား သင်တန်းကျောင်း(ရန်ကုန်) အာရုံစိုင်းထပ် အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စာသင်ဆောင်သစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ ကျန်းမာရေးလူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်တို့က အာရုံစိုင်းထပ် အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စာသင်ဆောင်သစ်ကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး ကမ္ဘာ့မော်ကွန်းကို အမွှေးနံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းပေးကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ယခု သင်တန်းကျောင်းသည် သူနာပြုနှင့် သားဖွား

သင်တန်းကျောင်း ၅၃ ကျောင်းအနက် နှစ်ပေါင်း ၁၂၀ ကျော်ရှိပြီဖြစ်သည့် သက်တမ်းအရှည်ဆုံး ကျောင်းကြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျောင်းကြီးပိုမိုဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်စေရန်နှင့် ခေတ်နှင့်လျော်ညီစေရန် ယခုလို အာရုံစိုင်းထပ် အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စာသင်ဆောင် အဆောက်အအုံအသစ်ကြီးကို နိုင်ငံတော်တစ်ရပ် ငွေကျပ် ၉၄၅ ဒသမ ၇ သန်း အကုန်အကျခံ တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ပေးရခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် ဗဟိုသားဖွားသင်တန်းကျောင်း(ရန်ကုန်) သည် မြန်မာနိုင်ငံ သူနာပြုနှင့် သားဖွားကောင်စီမှ “Initial Accreditation Status” အသိအမှတ်ပြုလွှာ ကို ရရှိခဲ့သည့် ကျောင်းတစ်ကျောင်းဖြစ်သည့်အတွက် ဂုဏ်ယူပါကြောင်းနှင့် နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်သူလူထု အတွက် တန်ဖိုးရှိလှသည့် အရည်အသွေးပြည့်ဝသော သားဖွားဆရာမများအား စဉ်ဆက်မပြတ် ဆက်လက် မွေးထုတ်သွားရန် ကြိုးစားကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က ဂုဏ်ပြုအမှာစကား ပြောကြားပြီး ဗဟိုသားဖွား သင်တန်းကျောင်း(ရန်ကုန်) ကျောင်းအုပ်ကြီးက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြား သည်။

ထို့နောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် က ထောက်ပံ့ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ ကို သင်တန်းကျောင်း သို့ ပေးအပ်သည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် အာရုံစိုင်းထပ် အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စာသင်ဆောင်သစ် ရှိစာသင်ခန်း၊ လက်တွေ့ခန်းများ၊ ကွန်ပျူတာခန်းများ တွင် သားဖွားသင်တန်းသူများ သင်ထောက်ကူပစ္စည်း များအသုံးပြု၍ လေ့ကျင့်သင်ကြားနေမှုများကို ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ်(အောက်မြန်မာပြည်) အရာထမ်းငယ်သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁၂၈) သင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉
ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး လှည်းကူးမြို့နယ် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း တက္ကသိုလ်(အောက်မြန်မာပြည်) အရာထမ်းငယ် သင်တန်းအမှတ် စဉ်(၁၂၈)၏ သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ရတနာသိင်္ဃာဓန်းမဉ္ဇူ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပါမောက္ခချုပ် ဦးဇော်ဇော်က သင်တန်းဆင်း မိန့်ခွန်းပြောကြားပြီး သင်တန်း သားစံပြုဆုကို ဦးစောအယ်ရီး ဓာတ်ခွဲခန်းကျွမ်းကျင်-၃ အခြေခံ ပညာဦးစီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီး

ဌာနကိုလည်းကောင်း၊ သင်တန်း သူစံပြုဆုကို ဒေါ်ဟန်နွယ်ညိုမီး စီမံခန့်ခွဲရေး ဝန်ထမ်းအဆင့်-၁ အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနကိုလည်း ကောင်း ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး သင်တန်း သား သင်တန်းသူ ပထမဆု၊ ဒုတိယဆု၊ သေနတ်ပစ်ထူးချွန်ဆု၊ စစ်ရေးပြ ထူးချွန်ဆုရရှိသူများနှင့် သင်တန်းဆင်း အောင်လက်မှတ် များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။ သင်တန်းဆင်းပွဲသို့ ဒုတိယ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ ဌာနကြီးမှူး များ၊ ပါမောက္ခများ၊ တက္ကသိုလ် သင်ကြားရေး/ စီမံဌာနများမှ တွဲဖက်ပါမောက္ခများ၊ ဌာနမှူးများ၊

ကထိက ဆရာ ဆရာမများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ အရာထမ်းငယ် သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁၂၈)သို့ သင်တန်းသား ၁၈၄ ဦး၊ သင်တန်းသူ ၂၁၄ ဦး၊ စုစုပေါင်း ၃၉၈ ဦးတို့ တက်ရောက် ခဲ့ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ ၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်အထိ Distance Learning ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်မှ ဇန်နဝါရီ ၁၉ ရက်အထိ In-House Learning ဖြင့်လည်းကောင်း တက်ရောက်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

Ministry of Health logo and text: ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန (၅၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံကျန်းမာရေးဆိုင်ရာသုတေသနညီလာခံ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၂ ရက်မှ ၂၆ ရက် ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်) အမှတ်(၅)၊ ဇီဝကလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့

အင်းစိန်မြို့နယ်၌ လမ်းမီးများ စစ်ဆေးပြုပြင်ခြင်းနှင့် အသစ်လဲလှယ်ခြင်းဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉
ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး အင်းစိန်မြို့နယ်အတွင်း လမ်းမီး များ စစ်ဆေးပြုပြင်ခြင်းနှင့် အသစ်လဲလှယ်ခြင်းကို ယမန်နေ့ နံနက် ၁၀ နာရီက ဆောင်ရွက်ခဲ့ သည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အင်းစိန်မြို့နယ် လျှပ်စစ်မန်နေဂျာ ရုံး၊ ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေး ရေးကော်ပိုရေးရှင်း၊ လမ်းမီးဌာန မှ ဝန်ထမ်းများက အင်းစိန်မြို့နယ် မင်းဓမ္မလမ်းနှင့် ပြည်လမ်းထောင့် ရှိ High Mast တစ်ခု၊ လမ်းမီး ရစ်လုံး အသစ်လဲလှယ်ခြင်း၊

အောက်မင်္ဂလာခုံလမ်း (အင်းစိန် လမ်းမီးသုံးလုံးစစ်ဆေးပြုပြင်ခြင်း နှင့် ၁၀ လုံး အသစ်လဲလှယ်ခြင်း တစ်လျှောက်ရှိ လမ်းမီးငါးလုံး လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ စစ်ဆေးပြုပြင်ခြင်းနှင့် သီရိ မင်္ဂလာ လမ်းတစ်လျှောက်ရှိ မြင့်ဦး



ကရင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဘုရားစေတီများမှ ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များ မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား ဖူးမြော်ကြည်ညို

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉

ကရင်ပြည်နယ် မြို့နယ်များအတွင်းရှိ ဘုရားစေတီများမှ ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့ဝင် ၄၃ ဦး၊ အုပ်ချုပ်သူ ငါးဦး စုစုပေါင်း ၄၈ ဦးတို့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်ရှိ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်ဝတ္ထုကံတော်တွင် တည်ထားပူဇော်သည့် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ ထိုင်တော်မူ ကျောက်ဆစ်ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များအနက် ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံးဖြစ်သည့် မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား လာရောက်ဖူးမြော်ကြည်ညိုကြသည်။

ဦးစွာ ရှင်းလင်းဆောင်၍ မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့နှင့် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် မြတ်ကြီးတည်ဆောက်ပူဇော်ခြင်း နှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်း လုပ်ငန်းများ တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် ကျွမ်းကျင် ပညာရှင်များက မာရဝိဇယဘုရားကြီး တည်ထား ကိုးကွယ်ပူဇော်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်၊ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား လုပ်ငန်းစဉ် အဆင့်ဆင့်ဖြင့် အောင်မြင်စွာ တည်ထားပူဇော်နိုင်ခဲ့မှု၊ လက်ရှိထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်နေမှု၊ ခေတ်မီစက်ကိရိယာများ အသုံးပြု၍ ကျောက်စာရုံစေတီ တော်များ တည်ထားဆောင်ရွက် ခဲ့မှုနှင့် သာသနာရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနားကြီးများ စည်ကား သိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့မှု အခြေအနေတို့ကို ရှင်းလင်း ပြောကြားကြပြီး မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး အောင်မြင်စွာ တည်ထားပူဇော်နိုင်ရန် အဆင့်ဆင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုပီဒီယို မှတ်တမ်းကို ပြသသည်။

ထို့နောက်ဘုရားဖူးလာဂေါပက အဖွဲ့ဝင်များက ယခုကဲ့သို့ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ လာရောက်ဖူးမြော်နိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးမှုများနှင့် ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်ခဲ့မှု လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့်ကို အသေးစိတ် ရှင်းလင်း ပြောကြားပေးမှုများ အပေါ် ကျေးဇူးတင်စကားများ ပြောကြားကြသည်။ ယင်းနောက် ဘုရားဖူးလာ ဂေါပကအဖွဲ့ဝင် များက ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး အောင်မြင်စွာ တည်ထားပူဇော်နိုင်ခဲ့မှု အခြေအနေနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သိရှိလိုသည့်များကို မေးမြန်းကြ ရာ တာဝန်ရှိသူများက အသေးစိတ် ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဖြေကြား သည်။

ယင်းနောက် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင် များသည် မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွား တော်မြတ်ကြီးဘက်စုံပြုပြင်မွမ်းမံ ရန်အတွက် အလှူငွေများ ပေးအပ် လှူဒါန်းကြသည်။ ဆက်လက်၍ ဘုရားဖူးလာ ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များ သည် မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် မြတ်ကြီးအား သွားရောက်ဖူးမြော် ကြည်ညိုကြပြီး ဘုရားရင်ပြင် တော်ပတ်လည်၌ စကျင်ကျောက်

များအသုံးပြု၍တည်ဆောက်ထား သည့် ဂန္ဓကုဋ် မော်ကွန်းတိုက်၌ မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ် ကြီးနှင့် ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်ပုံစံငယ် ပြသထားမှု၊ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ၊ အဂ္ဂိမိပတ် သာသနာ့ဗိမာန်တော် ကြီး၊ ကျောက်စာရုံစေတီတော်များ နှင့် အခြားသာသနိက အဆောက် အအုံများကို ဖူးမြော်လေ့လာ ကြည့်ညိုခဲ့ကြသည်။

ထို့အတူ မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွား တော်မြတ်ကြီးအား အနယ်နယ် အရပ်ရပ်မှ ရဟန်းရှင်လူ ဘုရားဖူး ပြည်သူများ လာရောက်ဖူးမြော် ကြည့်ညိုလျက်ရှိသည်။

ယနေ့တွင် မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွား တော်မြတ်ကြီးအား လာရောက် ဖူးမြော်ခဲ့ကြသည့် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင် များ၏ ရင်တွင်းစကားသံများအား ယခုလို ကြားသိခဲ့ရပါသည်-

ဦးအောင်သူဝင်း
ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး
ကရင်ပြည်နယ်သာသနာရေး
ကရင်ပြည်နယ်မှ ဂေါပကအဖွဲ့ တွေကို စုစည်းပြီး မာရဝိဇယ ဘုရားကြီးကို လာရောက်ဖူးမြော် ဖို့အတွက် ဂေါပကအဖွဲ့ စုစုပေါင်း ၄၈ ဦးကို ဦးဆောင်ပြီး ကရင် ပြည်နယ်မှ လာရောက်ခဲ့တာပါ။ အခုလို လာရောက်ရတာကတော့ အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ် ပိုမို နိုးကြားတက်ကြွစေရန်၊ လက်မှု လက်ရာတွေဖြစ်တဲ့ မြန်မာ ယဉ်ကျေးမှု လက်ရာတွေကို လေ့လာနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး လာရောက်ခဲ့တာပါ။ ကျန်တော့ အနေနဲ့ကတော့ ဒါပထမဆုံး အရေးအကြီးဆုံးမှာ ဒါပထမဆုံး လာရောက်ဖူးမြော်တာပါ။ အချိန် တိုအတွင်းမှာ စကျင်ကျောက်တုံး ကြီးကို ကမ္ဘာ့အကြီးမားဆုံး ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံး ရုပ်ပွား တော်ကြီးကို ခေတ်မီနည်းပညာ တွေနဲ့ ရှေးမူမပျက် ထုဆစ်ပုံဖော် ထားတာတွေရတော့ သာသနာ

အတွက် ဂုဏ်ယူမိတဲ့အပြင် ဆောင်ရွက်လုပ်ဆောင်နိုင်အောင် လမ်းညွှန်စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသူ တွေအားလုံးကိုလည်း လေးစားမိ ပါတယ်။ အခုလို ခရီးစဉ်ကို မကြာ ခဏဆိုသလို စီစဉ်ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ရင် ကောင်းပါတယ်။ အခု ဆိုရင် ဂေါပကတွေက အကုန် နီးပါး အသက် ၇၀ ကျော်တွေက များပါတယ်။ ဒီကိုရောက်ရှိဖို့ ဆိုတာကလည်း တစ်ခါမှမစဉ်းစား မိခဲ့ပါဘူး။ အားလုံးက ကြည့်နူး ဝမ်းသာမိကြပါတယ်။ စီစဉ် ဆောင်ရွက်ပေးသူတွေကိုလည်း သူတို့ကိုယ်စား အများကြီးကျေးဇူး တင်ပါကြောင်း ပြောလိုပါတယ်။



ဦးရဲထွန်း ရွှေမြင်းဝန်စေတီ ဂေါပက အတွင်းရေးမှူး

မာရဝိဇယ ဘုရားကြီးကို လာရောက်ဖူးမြော်နေတာ ကြာပါပြီ။ တီဗီမှာတော့ တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။ ကိုယ်တိုင် ရောက်ရှိတော့မှပဲ ဒီလောက်ထိအောင် အမျိုးဘာသာ သာသနာအတွက် ကြီးကျယ် ဆန်းနားစွာတည်ဆောက်ထားတာ တွေ့ရတော့ ဝမ်းသာပီတိဖြစ်ရပါ တယ်။ ဒီနေရာကို ရောက်ရှိဖို့ အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးတဲ့ မြဝတီ မြို့နယ်မှ အကြီးအကဲများနဲ့ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ကိုလည်း အထူးကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ အခု လက်တွေ့မှာတော့ တီဗီမှာ ကြည့်ရတာထက် အဆပေါင်း များစွာ တည်ဆောက်မှု၊ ခမ်းနားမှု တင့်တယ်မှု၊ အနုပညာလက်ရာ ကောင်းမှုတွေကို မျက်ဝါးထင်ထင် တွေ့မြင်ရတဲ့အတွက် ကျန်တော့ သက်တမ်းမှာဆိုရင်တော့ ဒါမျိုး မကြုံဖူးခဲ့ပါဘူး။ ကမ္ဘာကတောင် အသိအမှတ်ပြုပြီး အမျိုးဘာသာ သာသနာအတွက် ဂုဏ်ယူ လောက်အောင် ဖြစ်မိတဲ့အပြင် အခုပြောရင်းနဲ့ပင် ဝမ်းသာ ဂုဏ်ယူပီတိဖြစ်မိပါတယ်။



ဦးစောအုန်းတင် စေတီသုံးဆူညီနောင် ဂေါပကအတွင်းရေးမှူး

စေတီသုံးဆူညီနောင်ကတော့ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် စေတီတော် တွေဖြစ်တဲ့အတွက် ခေတ်အဆက် ဆက်က ဆရာတော်ကြီးတွေ၊ ဂေါပကအဖွဲ့တွေကနေ ထိန်းသိမ်း ခဲ့တာပါ။ အခုဆို မာရဝိဇယဘုရား ကြီးကိုလာရောက်ဖူးမြော်လေ့လာ ရတဲ့အတွက် ခေတ်မီနည်းပညာ တွေနဲ့ တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်း၊ ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်နေမှုတွေကို တွေ့မြင်ရတော့အတုယူဆောင်ရွက် ရမှာ ဖြစ်တဲ့အတွက် ဘဏ္ဍာတော် ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့တွေ၊ ဂေါပကရုံး တွေ စသည်အားဖြင့် စနစ်တကျ ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းပြီး ဆောင်ရွက် လုပ်ဆောင်သွားမှာပါ။ လာရောက် ဖူးမြော်ချင်နေတာတော့ ကြာပါပြီ။ အခွင့်အရေးလည်း မသင့်၊ အကြောင်းလည်း မတိုက်ဆိုင်တဲ့ အတွက်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ကနေ စနစ်တကျစီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးတဲ့ အတွက် ကျေးဇူးတင်မိပါတယ်။



ဦးစောစံတင် ဂေါပကအဖွဲ့

နိုင်ငံတော်ရဲ့ စီမံလမ်းညွှန်မှု၊ ပြည်နယ်အစိုးရ အကြီးအကဲ တွေရဲ့ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးမှုနဲ့ မာရဝိဇယဘုရားကြီးကို အခုလို လာရောက်ဖူးမြော်ခွင့်ရတဲ့အတွက် ကြည့်နူးဝမ်းသာ မိပါတယ်။ လာရောက် ရမယ်လို့လည်း မျှော်လင့်မထားခဲ့ပါဘူး။ လာရောက် ဖူးမြော်ခွင့်ရအောင် စီစဉ် ဆောင်ရွက်ပေးတဲ့ တာဝန်ရှိသူ တွေကိုလည်း အထူးကျေးဇူးတင်မိ ပါတယ်။ အခုဆို မာရဝိဇယဘုရား ကြီးက ထုဆစ်ပုံဖော်မှု အနုပညာ လက်ရာ၊ ရှေးမူမပျက်တည်ဆောက် ထားမှုတွေကတော့ အခုခေတ်နှင့် ရှေးမူမပျက် ပေါင်းစပ်ပုံဖော်မှုတွေ ကဖြင့် ကမ္ဘာကပင် အတုယူ လေးစားလောက်တဲ့ လက်ရာတွေ ပါ။ ဒါကလည်း အများအားနဲ့ စုပေါင်း လှူဒါန်းပေးမယ့်လည်း နိုင်ငံတော်ရဲ့ စီမံဆောင်ရွက်မှုတွေ ကအဓိကကျလှပါတယ်။ လေးစား အတုယူစရာ ကောင်းလှပါတယ် လို့ပဲ ပြောချင်ပါတယ်။

ကို ဘယ်လိုရှေ့ဆက်လုပ်ဆောင် ရမယ်ဆိုတာကို သိရပါတယ်။ ခရီးစဉ်ကို စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးတဲ့ နိုင်ငံတော် အကြီးအကဲတွေကို အထူးကျေးဇူးတင်ပါတယ်။



ဦးလှဌေး

ကျောက်ကလတ်ဘုရားဂေါပက ကရင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ ကနေ ဆောင်ရွက်ပေးမှုနဲ့အတူ မာရဝိဇယ ဘုရားကြီးကို လာရောက်ဖူးမြော်ခွင့်ရရှိတာပါ။ ပြည်နယ်၊ တိုင်းဒေသကြီးက ဂေါပကအဖွဲ့တွေလည်း အလှည့် ကျ လာရောက်ဖူးမြော်ကြတာ တွေကို တီဗီသတင်းမှာကြည့်ပြီး လာရောက်ဖူးမြော်ချင်နေတာပါ။ အခုလို ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ လာရောက်ရတဲ့အတွက် တွေ့မြင် ရတဲ့ မြင်ကွင်းက ကြည့်နူးမိတဲ့ အပြင် တည်ဆောက်ထားတဲ့ သူတွေအားလုံးကိုလည်း လေးစား မိပါတယ်။ နိုင်ငံတိုင်းမှာ မိမိတို့ ကိုးကွယ်ယုံကြည်ရာတွေ အမျိုးမျိုး ရှိကြပါတယ်။ မြန်မာလူမျိုးတို့ အတွက်ကတော့ မိမိကိုးကွယ်ရာ၊ ယုံကြည်ရာအထွတ်အမြတ်ဖြစ်တဲ့ ဘုရားရှင်ကိုယ်တော်မြတ်ကြီးကို စကျင်ကျောက်ဖြင့် ထုဆစ်ပုံဖော် တည်ဆောက်ပြီး ကမ္ဘာ့အကြီးမား ဆုံး ထိုင်တော်မူရုပ်ပွားတော်မြတ် ကြီးကို အချိန်တိုကာလတိုအတွင်း မှာ တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့တာက ကမ္ဘာကပင် လေးစားဂုဏ်ယူ လောက်ပါတယ်။

ကျော်လွင်(မြဝတီ)

❖ မြန်မာနိုင်ငံမှ Junior အဆင့် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲတွင် အမျိုးသား ၁၂ နှစ်အောက်သက်တမ်း၊ ၁၄ နှစ်အောက် သက်တမ်း၊ ၁၈ နှစ်အောက်သက်တမ်းနှင့် အမျိုးသမီး ၁၈ နှစ်အောက်သက်တမ်းပွဲစဉ်များ ပါဝင်မည်ဖြစ်ပြီး ဝါသနာရှင်အဆင့်တွင် (အမျိုးသား) (H'cap 0-12)

အဆင့်နှင့် (အမျိုးသမီး) (H'cap 0-18) ယှဉ်ပြိုင် ကစားခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါပြိုင်ပွဲကို R&A Rule Limited နှင့် USGA တို့၏ Rule of Golf 2023 ဂေါက်သီးစည်းမျဉ်းများနှင့် ဒေသန္တရစည်းမျဉ်းများ အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ ဂေါက်သီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ်

ဥက္ကဋ္ဌဖလား ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲမှ ပထမဆုံးပြိုင်ပွဲ ဖြစ်သော Tour Pro နှင့် Senior Pro အဆင့်ပြိုင်ပွဲများ တွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် ဂေါက်သီးအားကစား သမားများသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပညာရှင်အဆင့်တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀၀၀ ဖြင့် ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၀၂၅၉ ထံ

ပြိုင်ပွဲဝင်ကြေးနှင့်အတူ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ ကျန်ပြိုင်ပွဲများအတွက် စာရင်းပေးသွင်းမှုနှင့် ပတ်သက်သည့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ထပ်မံကြေညာပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

ကိုညီလေး

လယ်ယာမြေကို အခြားနည်းသုံးစွဲထားမှုများ ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်မည့်နည်းလမ်းနှင့် နောင်ထပ်မံမဖြစ်ပွားစေရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မည့်နည်းလမ်းများ ရေးဆွဲပြုစုရေးဦးစီးကော်မတီ၏ ပဉ္စမအကြိမ် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉

လယ်ယာမြေကို အခြားနည်းသုံးစွဲထားမှုများ ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်မည့်နည်းလမ်းနှင့် နောင်ထပ်မံမဖြစ်ပွားစေရေးအတွက် ဆောင်ရွက်မည့်နည်းလမ်းများ (Standard Operating Procedure - SOP) ရေးဆွဲပြုစုရေးဦးစီးကော်မတီ၏ ပဉ္စမအကြိမ် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ဦးစီးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းနောင်နှင့် ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ဆွေးနွေးကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ဦးစီးကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး - ၂ က SOP မူကြမ်းပါအချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဦးစီးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကော်မတီဝင်များက ရေးဆွဲထားသည့် SOP မူကြမ်း၏ အကြောင်းအရာ တစ်ချက်ချင်းအပေါ် ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

လယ်မြေများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ မြို့မြေ၊ ရွာမြေ ကဲ့သို့ အခိုင်အမာအဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ခြင်းမျိုးသည် တည်ဆဲ လယ်ယာမြေဥပဒေနှင့် လယ်ယာမြေနည်းဥပဒေများကို မျက်ကွယ်ပြု ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်၍ ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ ထိန်းသိမ်း ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ စိုက်ပျိုးမြေများ မလျော့ပါးစေရေးနှင့် တိုးပွားလာ



သော ပြည်သူ့လူထုအတွက် နေထိုင်နိုင်ရန် မြေနေရာလုံလောက်ရေး၊ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည့် Standard Operating Procedure - SOP တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးလာသော စက်ရုံအလုပ်ရုံများအတွက် မြေနေရာအသုံးပြု ပေါ်ထွက်လာစေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ နိုင်ငံရေးတို့ကို အခြေခံ၍ အဆိုပါလိုအပ်ချက်များကို အကောင်းဆုံး သတင်းစဉ်



(၁၉)ကြိမ်မြောက် ဂျပန်စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လိုသူများကို ဖိတ်ခေါ်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာဂျပန်သံရုံး၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဂျပန်ပြန်ပညာသင်တန်းအသင်း(MAJA) နှင့် ဂျပန်ဖောင်ဒေးရှင်း ရန်ကုန်-ဂျပန်ယဉ်ကျေးမှု စင်တာတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပမည့် (၁၉)ကြိမ်မြောက် ဂျပန်စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လိုသူ များကို ဖိတ်ခေါ်ထားကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်သံရုံးမှ သိရသည်။

ဘာသာပြန်ပညာရှင်များ ပေါ်ထွန်းလာစေ ရန်ရည်ရွယ်ပြီး ကျွမ်းကျင်အဆင့်အတွက် ဂျပန်စာ ဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲနှင့် အခြေခံအဆင့် ဂျပန်စာ လေ့လာနေသူများ (ဂျပန်စာအရည်အချင်း N3 အဆင့်ရှိသူများ)အတွက် အငယ်တန်းအဆင့် ဂျပန် စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲဟူ၍ ခွဲခြားကျင်းပသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆုရရှိသူများအား ဂုဏ်ပြုဆုလက်မှတ်နှင့် ဆုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်သွားမည့်အပြင် သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီပါက ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ဖိတ်ကြားခြင်းအစီအစဉ်တွင်လည်း ပါဝင်နိုင်ရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။

ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လိုသူများအနေဖြင့် လျှောက်လွှာ တင်ရမည့်ကာလကို ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်မှ ၃၁ ရက်အထိ သတ်မှတ်ထားပြီး ကျွမ်းကျင်အဆင့် အတွက် ဂျပန်စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲ [https:// forms.gle/kDdvWfTuNXGxB27](https://forms.gle/kDdvWfTuNXGxB27) နှင့် အငယ်တန်းအဆင့် ဂျပန်စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲအတွက် <https://forms.gle/T453m13YA4E4Yzd6w8> မှတစ်ဆင့် လျှောက် ထားနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ကျွမ်းကျင်အဆင့်အတွက် ဂျပန်စာဘာသာ ပြန်ပြိုင်ပွဲ ပြန်ဆိုရမည့်အကြောင်းအရာကို ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်တွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်သူ များထံ မေးလ်ဖြင့် တိုက်ရိုက်ပေးပို့သွားမည်ဟု သိရပြီး ဘာသာပြန်ဆိုပြီးပါက ပြန်ဆိုထားသော စာမူကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၁ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး မေးလ်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့ရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် အသက်အရွယ် ကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိကြောင်း၊ ယခင်ကျင်းပခဲ့သော ဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုမရရှိဖူးသူနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ မည်သူမဆို ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

အငယ်တန်းအဆင့် ဂျပန်စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲ ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှ စွန်းတည့် ၁၂ နာရီအထိ zoom ဖြင့် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကာ ပြန်ဆိုရမည့်အကြောင်းအရာကို ပြိုင်ပွဲနေ့တွင် ပေးပို့မည်ဖြစ်ပြီး အသက် ၂၅ နှစ်အောက်နှင့် ယခင် ကျင်းပခဲ့သော ဂျပန်စာဘာသာပြန်ပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုမရရှိဖူးသူဖြစ်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ အတွင်းရှိ မည်သူမဆိုဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

MT

မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်နှင့် မုံရွာတက္ကသိုလ် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် မောင်မယ်သစ်လွင်ကြိုဆိုပွဲအခမ်းအနားများ ကျင်းပ

မုံရွာ ဇန်နဝါရီ ၁၉

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာစီးပွားရေး တက္ကသိုလ် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် မောင်မယ် သစ်လွင်ကြိုဆိုပွဲအခမ်းအနားကို ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါကျောင်းရှိ ပင်မဆောင်ငွေရတု ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ထား

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော် က မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်သည် စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးတွင် အခြေစိုက်တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ထား ရှိပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နှင့် ချင်း ပြည်နယ်တို့မှအများစုဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံဒေသ အသီးသီးမှလည်း ပညာသင်ခွင့်ရရှိသည့် တက္ကသိုလ် တစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ မောင်မယ်တို့အနေဖြင့် မိမိတို့ပညာသင်ယူရမည့် အရွယ်တွင် ပညာသင်ခွင့်ရရှိသည့် အခွင့်အလမ်းများ ကို ကောင်းစွာအသုံးပြုတတ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဆရာ ဆရာမများ သင်ကြားပြသသည့် စီးပွားရေး ပညာဘာသာရပ်အသီးသီးကို ကိုယ်တိုင်တတ်ကျွမ်း နားလည်၍ အသုံးချနိုင်သည့် ပညာရှင်အဆင့် ရောက်ရှိအောင် စွဲလုံ့လ၊ ဝီရိယတို့ဖြင့် အားထုတ် ကြိုးပမ်း၍ လေ့လာသင်ယူဆည်းပူးသွားကြရန် မှာကြားလိုပါကြောင်း၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ သည် လူငယ်မောင်မယ်များဖြစ်သည်နှင့်အညီ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ခြင်း၊ တွေးခေါ်မြော်မြင်နိုင်စွမ်းရှိခြင်း၊

ဖြောင့်မတ်မှန်ကန်သော အကျင့်စာရိတ္တတို့ဖြင့် ပြည့်စုံ ခြင်း၊ အချင်းချင်းရိုင်းပင်းကူညီစိတ်ရှိခြင်း၊ မကောင်းမှု ကိုရှောင်ကြဉ်ပြီး မိမိအတွက် ကောင်းကျိုးဖြစ်စေ သောအရာတို့နှင့် ပြည့်စုံခြင်းစသည့် တက်ကြွ၍ နိုးကြားသော လူငယ်မောင်မယ်များဖြစ်အောင် မိမိ ကိုယ်တိုင် လေ့ကျင့်ပျိုးထောင်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း နှင့် စီးပွားရေးပညာရှင်များအဖြစ် မိမိနှင့်မိမိပတ်ဝန်း ကျင်အား အကျိုးပြုနိုင်သည့် တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်သော ပညာတတ်လူရည်ချွန်၊ လူရည်မွန်များဖြစ်အောင် အားထုတ်ကြိုးပမ်းသွား ကြရန် တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။

ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြား

ဆက်လက်ပြီး မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာသီတာကြူက စီးပွားရေး တက္ကသိုလ်အကြောင်းကို မိတ်ဆက်ပြီး ကြိုဆို နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားကာ စတုတ္ထနှစ် သင်တန်းမှ ကျောင်းသားတစ်ဦးက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက် စကားပြောကြားပြီး ပထမနှစ်သင်တန်းမှ ကျောင်းသူ တစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြား သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မုံရွာတက္ကသိုလ်ရှိ ဘွဲ့နှင့် သဘင်ခန်းမတွင် ကျင်းပသော ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာ သင်နှစ် မောင်မယ်သစ်လွင်ကြိုဆိုပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

အမြဲတမ်းမသန်စွမ်းမှုနှင့်ဆိုင်သည့် ငွေလုံးငွေရင်းအကျိုးခံစားခွင့်ပေးအပ်

မန္တလေး ဇန်နဝါရီ ၁၉

မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် လူမှုမှုလုံ ရေးရုံးတွင် အကျိုးဝင်မှတ်ပုံတင် ထားသည့် မန္တလေးမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ အာမခံအလုပ်သမား ဦးယုဇော် သည် ယာဉ်စည်းကမ်း ထိန်းသိမ်း ရေး တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ် အလုပ်တွင် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှု အတွက် ငွေကျပ် ၁၂၂၄၇၂၀ ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် မဟာ အောင်မြေခရိုင် လူမှုမှုလုံရေးရုံး၌ တိုင်းဒေသကြီး တာဝန်ခံအရာရှိ ဦးသန်းနိုင်ဦးက ဦးယုဇော်၏



မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်သောင်းသောင်းယု လမှ ဒီဇင်ဘာလအထိ အကျိုးခံစား အား တာဝန်ရှိသူများရေးမှောက် ခွင့် အမှုတွဲ ၂၂၄၈၇ မှုအား အကျိုး တွင် ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခဲ့သည်။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ၅၈ သန်း ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခဲ့ပြီး ရှိမြို့နယ်ရုံးများမှ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ JJ

ရှမ်းပြည်နယ်၌ စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ပိတ်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ကျင်းပ

တောင်ကြီး ဇန်နဝါရီ ၁၉
 မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်း ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် ပညာရေးဌာနတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် ရှမ်းပြည်နယ် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ပိတ်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက တောင်ကြီးမြို့ အမှတ် (၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ဒေါ်ခင်သိန်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ပိတ်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းတွင် ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင်ဇော်အေးက ယခုကျင်းပလိုက်သည့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော်တွင် ဝါရင့်စာရေးဆရာကြီးများ၏ ဟောပြောသော စာပေသည် စာဖတ်သူများပိုပြီး စာဖတ်သည့်အလေ့အကျင့်များရှိနေရန်နှင့် စာဖတ်သူမှ စာရေးသူအဖြစ် လေ့ကျင့်နိုင်ရန် အလေ့အကျင့်ကောင်းတစ်ခုရှိလာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့ပြုလုပ်သော ရှမ်းပြည်နယ် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော်ကြီးသည် ကလေး၊ လူကြီးမကျန် ပါဝင်လှုပ်ရှားကြသောကြောင့် ဝမ်းသာဂုဏ်ယူမိပါကြောင်းနှင့် ပါဝင်ဆင်နွှဲကြသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ စာပေဝါသနာရှင်များအားလုံးနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များ



ဖောင်ဒေးရှင်းအား အထူးကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ရှမ်းပြည်နယ် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော်တွင် အခြေခံပညာကျောင်းများမှ ကဗျာရွတ်ဆိုနှင့် ကျမ်းစကားပြောတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ပြန်လည်သရုပ်ပြသကြပြီး ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့က မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်များ

ဖောင်ဒေးရှင်းအတွက် ဂုဏ်ပြုဆုငွေ ကျပ်သိန်း ၃၀၊ ရှမ်းပြည်နယ် စာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းအတွက် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေ ကျပ်သိန်း ၃၀၊ မြန်မာနိုင်ငံ စာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းမောင် (မြင်းမူမောင်နိုင်မိုး)အား ငွေကျပ် ၁၀ သိန်း၊ စာပေဟောပြောပေးပါသော ဦးအုန်းမောင် (မြင်းမူမောင်နိုင်မိုး)၊ စာရေးဆရာမသျှို(အင်ကြင်း)အား ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်နှင့် အထက(၁)အတွက် ဂုဏ်ပြုဆုငွေနှင့် ကျမ်းစကားပြောပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့်အထူးဆုရရှိသူများအား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင်ဇော်အေးက ဆုများချီးမြှင့်ပေးသည်။

စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် အထူးဆုရရှိသူများကို ပြည်နယ်လူမှုရေးရာဝန်ကြီး ဦးအေးလှိုင်က ဆုများချီးမြှင့်ပေးပြီး ကဗျာရွတ်ဆိုပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် အထူးဆုရရှိသူများကို မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းမောင် (မြင်းမူမောင်နိုင်မိုး)၊ BookReviewတွင် အကောင်းဆုံးသုံးသပ်ဆွေးနွေးပေးနိုင်သူ တစ်ဦးအား မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်းမှ နယ်မြေတာဝန်ခံတာဝန်ရှိရေးမှူး ဦးဝင်းအောင်တို့က ဆုများချီးမြှင့်ပေးကြသည်။

စာပေနှင့် သတင်းမီဒီယာကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးရေး၊ စာကြည့်တိုက်များ

ရေရှည်တည်တံ့စေရေးတို့အတွက် ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၌ ဟောပြောဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပ

တောင်ကြီး ဇန်နဝါရီ ၁၉
 မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ၊ မြန်မာနိုင်ငံ စာရေးဆရာအသင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်းတို့ပူးပေါင်းပြီး စာပေနှင့် သတင်းမီဒီယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးလာစေရေး၊ ဒေသတွင်းရှိ စာကြည့်တိုက်များ ပိုမို အားကောင်းလာစေရေးတို့အတွက် ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ရှိ မြို့ကြီးအချို့တွင် ဟောပြောဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်လျက်ရှိရာ ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ရှမ်းပြည်နယ် စာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်း၊ တောင်ကြီးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းတို့နှင့် ပူးပေါင်းပြီး တောင်ကြီးမြို့ရှိ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန လူထုအခြေပြု ဗဟိုဌာနခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။

ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ထိုပြင် ဇန်နဝါရီ ၁၉ ရက်တွင် ကလေးခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၊ ကလေးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းတို့နှင့်ပူးပေါင်းပြီး ကလေးမြို့ အထက(၁)၌ သက်ဆိုင်ရာ သတင်းမီဒီယာ



သမားများနှင့် စာပေသမားများ၊ စာကြည့်တိုက်များဖောင်ဒေးရှင်းတာဝန်ရှိသူများ ကျောင်းသားကျောင်းသူများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်သည်။

တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီနှင့် မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ စာကြည့်တိုက်ဖောင်ဒေးရှင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းမောင် (မြင်းမူမောင်နိုင်မိုး)၊ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဦးအောင်ပြည့်စုံ၊ ရှမ်းပြည်နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဦးစိုးညွန့်ရွှေ၊ ရှမ်းပြည်နယ် စာကြည့်တိုက် ဖောင်ဒေးရှင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မေမေနီ၊ ကလေးခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးမြင့်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့် တာဝန်ရှိသူများက ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲများတွင် လူငယ်အကျိုးပြု စာပေများ ထွန်းကားရေး၊ အဆိပ်သင့်စာပေများ ရေးသားထုတ်ဝေခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်ရေး၊ သတင်းအတု သတင်းအမှားများကို ကျေပျက်အောင်ချေဖျက်ရေး၊ ဒေသတွင်း စာကြည့်တိုက်များ ရေရှည်ရပ်တည် ရှင်သန်နိုင်ရေးတို့အတွက် ဒေသခံစာပေသမားများနှင့် အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ဘီးလင်းမြို့နယ်၌ လူငယ်ရေးရာ အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲနှင့် နံရံကပ်စာစောင်ပြသ

ဘီးလင်း ဇန်နဝါရီ ၁၉
 မွန်ပြည်နယ် ဘီးလင်းမြို့နယ်တွင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် ပညာရေးဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ ယနေ့မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ဘီးလင်းမြို့နယ် ရင်းအုံကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း၌ လူငယ်ရေးရာ အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ဦးစွာ ဘီးလင်းမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်အေးမျိုးမျိုးစံက မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်အကြောင်း သိကောင်းစရာများ၊ လူငယ်များအနေဖြင့် အားလပ်ချိန်ကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုကြရေး၊ ဗဟုသုတတိုးပွားရေးအတွက် ပြင်ပစာပေများ လေ့လာဖတ်ရှုကြရေးတို့ကို ဟောပြောဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်၊ လူကုန်ကူးမှု အန္တရာယ်၊ ကလေးသူငယ်စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်ရေးနံရံကပ်စာစောင်များကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက လေ့လာကြည့်ရှုကြကြောင်း သိရသည်။



သယံဇာတကျွန်းခရိုင်အတွင်းရှိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ လူငယ်လူရွယ်များ ပလင်းတန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပ



ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉
 ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် “ထက်အကယ်ဒမီ” ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသော လူငယ်စကားပိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ် သုဝဏ္ဏအားကစားကွင်းအတွင်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ တိုက်ကွမ်ဒိုအဖွဲ့ချုပ် တိုက်ကွမ်ဒိုအားကစားရုံ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် “ထက်အကယ်ဒမီ” ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းတည်ထောင်သူ ဒေါ်စုရည်လင်းထက်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်ရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်လှလှနွယ်က လူငယ်စကားပိုင်းကျင်းပရခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် လူငယ်စကားပိုင်းကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်ရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်လှလှနွယ်က လူငယ်စကားပိုင်းကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်ရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်လှလှနွယ်က လူငယ်စကားပိုင်းကျင်းပရခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် လူငယ်စကားပိုင်းကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်ရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်လှလှနွယ်နှင့် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းမှ အထက်တန်းပြဆရာ ဦးကျော်သူတို့က ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူများအဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက လူငယ်နှင့်စာပေ၊ လူငယ်နှင့်ယဉ်ကျေးမှု၊ လူငယ်နှင့်မူးယစ်ဆေး၊ လူငယ်နှင့်အားကစား၊ လူငယ်နှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း၊ လူငယ်နှင့်ကျန်းမာရေး စသည့်ခေါင်းစဉ်များဖြင့် ပါဝင်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ပါလက်စတိုင်းနိုင်ငံထူထောင်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ သဘောတူညီမှုမရှိဟု အစ္စရေးဝန်ကြီးချုပ် နေတန်ယာဟု ပြောကြား

ဂျေရုဆလမ် ဇန်နဝါရီ ၁၉ အစ္စရေးဝန်ကြီးချုပ်နေတန်ယာဟုက ပါလက်စတိုင်းနိုင်ငံထူထောင်ရေးနှင့် ပတ်သက်၍ သဘောတူညီမှုမရှိကြောင်း ၎င်း၏သဘောထားအမြင်များကို ယမန်နေ့က ပြောကြားသည်။

ဂါဇာကမ်းမြောက်ဒေသ၌ အစ္စရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ မြေပြင်ထိုးစစ်သည် ၎င်း၏တောင်ဘက်အကျဆုံးနေရာအထိ ချဲ့ထွင်ထားကြောင်း အစ္စရေးတာဝန်ရှိသူများက ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

လက်ရှိအချိန်အထိ ဂါဇာကမ်းမြောက်ဒေသ၌ သေဆုံးသူအရေအတွက် ၂၄၆၂၀ ရှိကြောင်း ဂါဇာကျန်းမာရေးအာဏာပိုင်များက ပြောကြားသည်။

ပါလက်စတိုင်းနိုင်ငံထူထောင်ရေးနှင့်

ပတ်သက်၍ အစ္စရေးဝန်ကြီးချုပ်နေတန်ယာဟုက ငြင်းဆန်ခဲ့ပြီး ဂျော်ဒန်မြစ်အနောက်ဘက်ရှိ နယ်မြေအားလုံးကို အစ္စရေးတပ်ဖွဲ့များက ထိန်းချုပ်နိုင်ရမည်ဟု အဆိုအမောပြောကြားသည်။

အစ္စရေးနှင့်ပါလက်စတိုင်း သဘောထားကွဲလွဲမှုများအပေါ် အမေရိကန်နိုင်ငံ၏ ဖြေရှင်းချက်သည် အစ္စရေးပြည်သူများသာမက ပါလက်စတိုင်းပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားအတွက်ပါ အကောင်းဆုံးဖြစ်နိုင်ဖွယ်ရှိကြောင်း အမေရိကန်သမ္မတဂျိုးဘိုင်ဒင်၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကားပြီး အိမ်ဖြူတော် အမျိုးသားလုံခြုံရေးကောင်စီ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဂျွန်ကာဘီက ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် ပြုလုပ်သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။

လက်ရှိတွင် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးအစီအစဉ်ကို အာရပ်နိုင်ငံများက လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း ဖိုင်နယ်ရှယ်တိုင်းစစ်သတင်းစာက ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် သတင်းဖော်ပြသည်။

ပါလက်စတိုင်းနိုင်ငံထူထောင်ရေးဆောင်ရွက်ချက်များအပေါ် အစ္စရေးနိုင်ငံက သဘောတူမည်ဆိုပါက ဆော်ဒီအာရေးဗီးယားနှင့် အခြားနိုင်ငံများသည် အစ္စရေးနှင့် သံတမန်ဆက်ဆံရေး ပုံမှန်အနေအထားသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိစေရန် ပံ့ပိုးကူညီပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အာရပ်အစိုးရ အကြီးတန်းအရာရှိတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကားပြီး ၎င်းသတင်းစာက ဖော်ပြသည်။

အာရပ်နိုင်ငံများသည် အဆိုပါအစီအစဉ်ကို အနောက်နိုင်ငံများနှင့်



ဆွေးနွေးလျက်ရှိပြီး လာမည့်သီတင်းပတ် သိရသည်။ အနည်းငယ်အတွင်း အစ္စရေးနိုင်ငံသို့ အဆိုပြုရန် ရည်ရွယ်ထားကြောင်းလည်း ကိုးကား - အင်န်အိတ်ချ်ကော့ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

ကွန်ဂိုနိုင်ငံ၌ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြစ်ပွား၊ အနည်းဆုံး ၂၃ ဦးသေဆုံး

ကင်ရှာဆာ ဇန်နဝါရီ ၁၉ ကွန်ဂိုနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပွားရာ အနည်းဆုံး ၂၃ ဦးသေဆုံးခဲ့ကြောင်း ကွန်ဂိုနိုင်ငံအစိုးရ၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ သီယာရီဗွန်ဂယ်လာက ဇန်နဝါရီ ၁၉ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် သေဆုံးခဲ့သူ ၂၃ ဦးသည် လီကူယာလာ၊ ကူဗက်တီနှင့် နီယာရီဒေသတို့မှ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကွန်ဂိုနိုင်ငံ၌ ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် ၃၃၆၅၆၀ အထိ ရေကြီးရေလျှံမှုဒဏ်ခံခဲ့ရပြီး ၆၁၇၈ ဦးအား ဘေးလွတ်ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းပေးထားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် အဆိုပါ ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုဒဏ်ခံခဲ့ရ



သည့် ဒေသများတွင် ကျန်းမာရေး ရေကြီးရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပွားအဆောက်အအုံ ၂၆ ခု၊ စာသင်ကျောင်း ၁၂၀ နှင့် လူနေအိမ် ၆၄၀၀၀ ခန့် ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့သည် ကွန်ဂိုနိုင်ငံ၏ နေရာအနှံ့တွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပွားပြီးနောက် နိုင်ငံအတွင်း ရေမှတစ်ဆင့် ကူးစက်တတ်သော ရောဂါများ ဖြစ်ပွားနိုင်ခြေကို ပြီးခဲ့သည့် သီတင်းပတ်က သတိပေးခဲ့သည်။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ကျွမ်းကျင်သူများ၏ ခန့်မှန်းချက်အရ လက်ရှိ မိုးရေချိန်သည် ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ရာသီတွင် ရွာသွန်းခဲ့သည့် မိုးရေချိန်ထက် ပိုမိုများပြားစွာ ဖြစ်ပွားနိုင်ကြောင်းလည်း သိရသည်။

ကိုးကား-ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန်-အလင်းသစ်

ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများသည် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး ပြန်လည်ဦးမော့လာရေးအတွက် အရေးကြီး

ဒါးဗီစ် ဇန်နဝါရီ ၁၉ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများသည် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး ပြန်လည်ဦးမော့လာရေးအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်ကြောင်း ယခုသီတင်းပတ်တွင် ပြုလုပ်သည့် (၅၄) ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးဖိုရမ်နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးတွင် တာဝန်ရှိသူများက ယနေ့ပြောကြားခဲ့သည်။

“လွတ်လပ်စွာ ကုန်သွယ်မှုမရှိရင် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး ပြန်ဦးမော့နိုင်မယ် မထင်ပါဘူး” ဟု ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့ (WTO) ၏ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် Ngozi Wkonjo-Iweala က ယင်းနှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

WTO သည် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဝင်ရောက်လာရန်နှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ပြန်လည်ရင်သန်လာစေရန်အတွက် “အတားအဆီးများကို ဖယ်ရှား” ရန် ကြိုးပမ်းမှုတွင် နိုင်ငံပေါင်း ၁၁၀ နှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အဆင်ပြေစေရန် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်နေကြောင်း ၎င်းကထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းအစည်းအဝေးတွင် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ကုန်သွယ်ရေး တာဝန်ရှိသူများက ဒစ်ဂျစ်တယ်ကုန်သွယ်မှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် အစိမ်းရောင်ကုန်သွယ်မှုကဲ့သို့သော ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်များတစ်လျှောက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအတွက် အခွင့်အလမ်းများရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ



ကင်မရွန်းနိုင်ငံ၌ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု တိုက်ဖျက်ရေးစင်တာ ဖွင့်လှစ်မည်

ယောင်ဒီ ဇန်နဝါရီ ၁၉ ကင်မရွန်းနိုင်ငံသည် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု၏ ဆိုးကျိုးများကို တိုက်ဖျက်ရန်အတွက် ယခုနှစ်အတွင်း သိပ္ပံစင်တာတစ်ခု ဖွင့်လှစ်ရန် လုပ်ဆောင်နေကြောင်း သိပ္ပံသုတေသနနှင့် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ ဇန်နဝါရီ ၁၇ ရက်တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

သိပ္ပံသုတေသနဝန်ကြီးဌာနနှင့် သိပ္ပံပညာအသိုင်းအဝိုင်းတို့သည် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုများကို တိုက်ဖျက်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေကြောင်း ၎င်းက သတင်းထောက်များအား ထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယခုဖွင့်လှစ်မည့်စင်တာသည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို သုတေသနပြုမည့် ခေတ်မီစင်တာတစ်ခု ဖြစ်လာမည်ဖြစ်ပြီး ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုများကို ကြိုတင်ခန့်မှန်းနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ

မြောက်ကိုရီးယားက ရေအောက်နျူကလီးယားဒုံးကျည်စနစ်ကို စမ်းသပ်ခဲ့ဟု ထုတ်ဖော်ပြောကြား

ပြုယမ်း ဇန်နဝါရီ ၁၉ မြောက်ကိုရီးယားသည် ၎င်း၏အရှေ့ဘက်ကမ်းရိုးတန်းရေပြင်တွင် ရေအောက်နျူကလီးယားဒုံးကျည်စနစ်ကို စမ်းသပ်ခဲ့ကြောင်း ယမန်နေ့က ပြောကြားသည်။

အဆိုပါစမ်းသပ်မှုသည် အမေရိကန်၊ တောင်ကိုရီးယားနှင့် ဂျပန်တို့၏ နောက်ဆုံးပူးတွဲ ရေတပ်စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုကို တုံ့ပြန်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြောက်ကိုရီးယား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ရေအောက်နျူကလီးယားဒုံးကျည်စနစ် စမ်းသပ်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး နိုင်ငံပိုင် ကိုရီးယားဗဟိုသတင်းအေဂျင်စီမှတစ်ဆင့် ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်က တရားဝင် ကြေညာခဲ့သည်။

အမျိုးသားကာကွယ်ရေးသိပ္ပံအကယ်ဒမီသည် Haeil- 5 - 23



လက်နက်စနစ်၏ အရေးကြီးသောစမ်းသပ်မှုကို လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြောင်း မြောက်ကိုရီးယား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

ဇန်နဝါရီ ၁၇ ရက်တွင် ပြီးဆုံးခဲ့သည့် အမေရိကန်၊ တောင်ကိုရီးယားနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံတို့၏ သုံးရက်ကြာ ပူးတွဲစစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုကို တုံ့ပြန်သောအားဖြင့် အဆိုပါစမ်းသပ်မှုကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း လည်း ၎င်းကပြောကြားသည်။

သုံးနိုင်ငံပူးပေါင်းစစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုတွင် အမေရိကန်နျူကလီးယားစွမ်းအင်သုံးလေယာဉ်တင်သင်္ဘော USS Carl Vinson လည်း ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

ပြုယမ်း၏ ရေကြောင်းနှင့် ရေအောက်တုံ့ပြန်မှု အမျိုးမျိုးသော လုပ်ဆောင်ချက်များသည် အမေရိကန်ရေတပ်နှင့် ၎င်း၏မဟာမိတ်များ၏ စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုများကို ဆက်လက်ဟန့်တားနေလိမ့်မည်ဟုလည်း မြောက်ကိုရီးယား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ပြီးခဲ့သောနှစ် မတ်လနှင့် ဧပြီလတို့တွင် နှစ်ကြိမ်တိုင်တိုင် ရေအောက်နျူကလီးယားတိုက်ခိုက်ရေးဒရုန်းများကို စမ်းသပ်ရာတွင် ပစ်မှတ်နေရာများကို အောင်မြင်စွာ ဖောက်ခွဲပစ်နိုင်ကြောင်း ပြုယမ်းက အဆိုအမော ပြောကြားသည်။

ကိုးကား - အင်န်အိတ်ချ်ကော့၊ ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၌ ငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၄၉ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၄ ဒသမ ၉ သိန်း သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၌ ငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၄၉ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၄ ဒသမ ၉ သိန်း သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။

သိမ်းဆည်းရမိ

မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနိုင်ရန်ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းအရစောင့်ဆိုင်းနေစဉ် ဇန်နဝါရီ ၇ ရက် မွန်းလွဲ ၃ နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (၄)ရပ်ကွက် တော်ဝင်လမ်းရှိ စားသောက်ဆိုင်အနီးသို့ ရောက်ရှိလာသည့် သန်းစိုး၊ မောင်ရွှေသန်း(ခ)ကျော်သန်း၊ မောင်ဦးသန်းဌေး(ခ)နာယက၊ နှစ်ဦးမောင်(ခ)ကြက်ဖ၊ စည်သူစိုး၊ လင်းလင်းထူး(ခ)လင်းချေ၊ မောင်ရွှေသိန်းနှင့် နေဇော်လတ်တို့ရစ်ဦးအား ထိန်းသိမ်းရှာဖွေခဲ့ရာ Toyota Succeed ယာဉ်တစ်စီး၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ငါးသိန်းနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း၊ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့ဖြင့် စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ခဲ့ရာ ယင်းနေ့ ညနေ ၆ နာရီတွင် မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (၃)ရပ်ကွက် ရဲရန်အောင်လမ်းရှိ နေအိမ်မှ မစောခင်ကျော်(ခ)စောခင်အား စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ခြောက်သိန်းနှင့်အတူ ဆက်လက်ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ချက်အရ ဖမ်းမိတရားခံ သန်းစိုး ငှားရမ်းနေထိုင်သည့် မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (၃)ရပ်ကွက်ရှိ နေအိမ်မှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၃ ဒသမ ၉ သိန်း ကိုလည်းကောင်း၊ သမီးကုံးကျွန်းမြို့နယ် မိကျောင်းကန်အပိုင်း(၃) မေမာသီလမ်းသွယ်(၂)ရှိစိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ သယ်ဆောင်ရောင်းဝယ်ရာတွင် အစုရှယ်ယာပါဝင်သူ ကျော်လင်းဒါ၏ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ AD Van ယာဉ်တစ်စီးကိုလည်းကောင်း ထပ်မံသိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် စုစုပေါင်းဒေသကာလတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၄၉ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၄ ဒသမ ၉ သိန်း သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း၊ ဖမ်းဆီးရမိတရားခံများအနက် မောင်ရွှေသန်း(ခ)ကျော်သန်း သည် ၂၀၂၃ ခုနှစ်



ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများကို သိမ်းဆည်းရမိသည့် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

ဇန်နဝါရီလတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတောင်းမြို့နယ် ညောင်ကျိုးကျေးရွာအနီး စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၄ ဒသမ ၅ သိန်း ဖမ်းဆီးရမိမှုနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မှော်ဘီမြို့နယ် ရေကျော်ကျေးရွာရှိ ၎င်း၏ နေအိမ်မှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၉၀ ဒသမ ၄ သိန်း ဖမ်းဆီးရမိမှုတို့မှ အဓိကကွင်းဆက်တရားခံပြေးတစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်သဖြင့် ၎င်းတို့အား ဥပဒေအရအရေးယူထားရှိပြီး ကွင်းဆက်ပြစ်မှု ကျူးလွန်သူများအား ဆက်လက်စစ်ဆေးဖော်ထုတ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

တရားမဝင် သစ်မျိုးစုံ၊ လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများနှင့် ယာဉ်များ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉

တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ တားဆီးအရေးယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇန်နဝါရီ ၁၇ ရက်တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး အထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျပူးပေါင်းအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် စစ်ကိုင်းမြို့ မြို့အဝင် စစ်ဆေးရေးဂိတ်၌ လိုင်စင်မဲ့ Toyota Hiace ယာဉ်တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၇၀၀၀၀၀)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး ပို့ကုန်သွင်းကုန်ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။



စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၌ ဖမ်းဆီးရမိမှုမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

ထို့ပြင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး အထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျပူးပေါင်းအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဇန်နဝါရီ ၁၇ ရက်တွင် ဟင်္သာတမြို့ လယ်တီကွင်းရပ်ကွက်၌ လိုင်စင်မဲ့ Toyota Wish ယာဉ်တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၅၀၀၀၀)ကို ပို့ကုန်သွင်းကုန်ဥပဒေအရလည်းကောင်း၊ ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ကြိုခင်းမြို့နယ်၌ တရားမဝင်ကျွန်းသစ် ၂၂၂ တန် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၄၅၉၂၀၀)ကို သစ်တောဥပဒေအရလည်းကောင်း စုစုပေါင်း ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၅၅၉၂၀၀ ကျပ်ကိုင် သိမ်းဆည်းအရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး အထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျပူးပေါင်းအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တောင်ငူခရိုင်အတွင်း၌ တရားမဝင် ကျွန်းသစ် ၁၆ ဒသမ ၆၀၇ တန်၊ သစ်မာ ၅

ဒေသ ၃၁၂ တန်နှင့် အခြားသစ် ၄ ဒသမ ၆၈၆ တန် စုစုပေါင်းခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၄၀၀၀၅၀ ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး သစ်တောဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျပူးပေါင်းအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မြန်မာ့စက်မှုဆိုင်ကမ်း၌ ကုန်သေတ္တာ နှစ်လုံးအတွင်းမှ ပိုင်ရှင်က စွန့်လွှတ်ကြောင်း တင်ပြလာသည့် Win Powder Wrapper Roll ၅၁၈၄ ကီလိုဂရမ် အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်းကိုမျိုး (စုစုပေါင်းခန့်မှန်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၃၂၄၅၅၆၀)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဇန်နဝါရီ ၁၇ ရက်နှင့် ၁၈ ရက်တို့တွင် သိမ်းဆည်းရမိမှု စုစုပေါင်းမှာ အမှုတွဲခြောက် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၆၅၉၃၆၅၆ ကျပ်) ဖြစ်ကြောင်း တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီမှ သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား

Table with TV and radio schedules for Myanmar. Columns include time, channel, and program name. Includes sub-sections for MRTV, miv, MRTV HRC, and MRTV NEWS.

ဘုရားစေတီပုထိုးများနှင့် ဘာသာရေးဆိုင်ရာ

အဆောက်အအုံများကို ဖျက်ဆီးမှုအပေါ် ပူတာအိုမြို့၌ ကန့်ကွက်ရှုတ်ချပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများက ဘုရားစေတီပုထိုးများ၊ ဗုဒ္ဓဆင်းတုတော်များ ဖျက်ဆီးစော်ကားမှုအား ကန့်ကွက်ရှုတ်ချပွဲများကို တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီး၌ ကျင်းပလျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် ကချင်ပြည်နယ် ပူတာအိုမြို့၌ ကျင်းပကြသည်။

ဦးစွာ ကန့်ကွက်ရှုတ်ချပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသူများသည် သတ်မှတ်နေရာ အသီးသီးမှ ချီတက်စုဝေးကြပြီး သံဃာတော်များနှင့် မျိုးချစ်ပြည်သူဦးဆောင်သူများက ဗုဒ္ဓဘာသာအပေါ် ဖျက်ဆီးရန် လုပ်ဆောင်နေမှုများကို ကန့်ကွက်ကြောင်း ဟောပြောကြသည်။

ထို့နောက် ကန့်ကွက်ရှုတ်ချပွဲသို့ တက်ရောက်

လာကြသူများက “အကြမ်းဖက်သမားများနှင့် အကြမ်းဖက်အားပေး ထောက်ခံသူများ (ဆန့်ကျင်ကြ)၊ စေတီပုထိုးနှင့် ဗုဒ္ဓဆင်းတုတော်များအား ဖျက်ဆီးနေကြသည့် အကြမ်းဖက်သမားများနှင့် သာသနာဖျက်များအား (ဆန့်ကျင်ကြ)၊ အကြမ်းဖက်အားပေး လောက်ကောင်များအား (အလိုမရှိ)၊ သာသနာဖျက်အကြမ်းဖက်သမားများအား (အလိုမရှိ)၊ ဗုဒ္ဓသာသနာကို ဖျက်ဆီးစော်ကားနေသည့် အကြမ်းဖက်သမားများ (ကျရှုံးပါစေ)၊ လူမျိုးရေးခွဲခြား၊ သာသနာကို စော်ကားဖျက်ဆီးနေသူများအား (ဆန့်ကျင်ကြ)၊ စေတီပုထိုး၊ ဆင်းတုတော်များကို ဖျက်ဆီးနေကြသည့် အကြမ်းဖက်သမားများ (ကျရှုံးပါစေ)” စသည့် ကြွေးကြော်သံများ၊ ဆိုင်းဘုတ်များ ကိုင်ဆောင်၍ ငြိမ်းချမ်းစွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



အုတ်ဖိုမြို့နယ် ပဲခူးရိုးမအတွင်းရှိ ကျေးရွာ ၁၀ ရွာကျော်မှ ပြည်သူများကို တပ်မတော်က ရွာထဲမှမောင်းထုတ်ပြီး ထွက်ခွာခြင်းမရှိသူများကို ပစ်သတ်မည်ဟု ခြိမ်းခြောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို မဟုတ်မမှန်ရေးသား ဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အုတ်ဖိုမြို့နယ် ပဲခူးရိုးမအတွင်းရှိ ဆင်တံကုန်း၊ ဝါးဖြူချောင်း၊ သိုက်ဝါးချောင်း၊ နွယ်ခွေ၊ ညောင်ကုန်း၊ ဝင်းသရက်၊ ကိုင်းတောစု၊ ချောင်းစောက်၊ ကိုင်းချိုကြီး၊ မြေပြာ၊ ဆည်ရွာ၊ လင်းနေစန်း၊ ကမ်းနီ၊ တံငါးကုန်း၊ ရွာရှောင်၊ ကျွဲဖြူမနှင့် ရွှေကြာအင်းကျေးရွာများကို ပုဒ်မ ၁၄၄ ထုတ်ထားကြောင်း၊ အဆိုပါကျေးရွာများမှ ပြည်သူများကို ရွာထဲမှမောင်းထုတ်ပြီး ထွက်ခွာခြင်းမရှိသူများကို ပစ်သတ်မည်ဟု လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ခြိမ်းခြောက်ပြောဆိုနေကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို Khit Thit Media က မဟုတ်မမှန် ရေးသားဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အထက်ပါသတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပဲခူးတိုင်း



ဒေသကြီးမှ လုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ အဆိုပါကျေးရွာများကို ယခုနှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်း ပုဒ်မ ၁၄၄ ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိကြောင်း



နှင့် ပြည်သူများအား ရွာများမှထွက်ခွာခိုင်းခြင်းများ မရှိကြောင်း သိရှိရသည်။

အလားတူ ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခန့်က

ဘီးလင်းမြို့နယ် တက်တူကုန်းကျေးရွာထဲသို့ တပ်မတော်မှ လက်နက်ကြီးဖြင့် ပစ်ခတ်ရာ လက်နက်ကြီး နှစ်လုံးကျရောက်ပေါက်ကွဲရာ ပြည်သူသုံးဦးသေဆုံး၍ ဒဏ်ရာရရှိသူများလည်းရှိကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို Khit Thit Media က မဟုတ် မမှန်ရေးသားဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရပြီး သက်ဆိုင်ရာနယ်မြေ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ ၁၉ ရက်တွင် သိမ်ဇော်မြို့နယ်အတွင်း ပစ်ခတ်မှု တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားမှုများမရှိကြောင်း သိရသည်။

အကြမ်းဖက်အားပေး မီဒီယာများအနေဖြင့် မြို့ရွာများ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူများက နယ်မြေဒေသလုံခြုံရေးဆောင်ရွက်နေသော လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအပေါ် အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန်အတွက် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို လူမှုကွန်ရက်တွင် အမျိုးမျိုးရေးသားဖြန့်ဝေနေကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ထားဝယ်မြို့ မောင်မယ်ရှောင်ကျေးရွာအနီးတွင် အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများနှင့် တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဒေသခံများ ဖမ်းဆီးခံရကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများ မဟုတ်မမှန်ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့ မောင်မယ်ရှောင်ကျေးရွာအနီးတွင် ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်က လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် PDF အမည်ခံအကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး

ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်နေ့ မနက် ၈ နာရီခွဲအချိန်ခန့်မှာ မောင်မယ်ရှောင်ကျေးရွာအနီး စစ်ကြောင်းလှုပ်ရှားနေတဲ့ စစ်ကောင်စီတပ်နဲ့ ပြည်သူ့ကာကွယ်ရေးပူးပေါင်းတပ်ဖွဲ့ တို့ကြား အချိန်တစ်နာရီကျော်ကြာ တိုက်ပွဲ ဖြစ်ပွားခဲ့တာပါ။

တိုက်ပွဲဖြစ်ပြီးနောက် မောင်မယ်ရှောင်ကျေးရွာထဲ ဝင်ရောက်လာတဲ့ စစ်ကောင်စီတပ်ဟာ ကျေးရွာအတွင်းရှိ ဒေသခံတွေကို တစ်အိမ်တစ်အိမ်ဆင့် လိုက်လံ ဖမ်းဆီးခဲ့တာပါ။

အဲဒီနောက် စစ်ကောင်စီတပ်ဟာ ဖမ်းဆီးထားတဲ့ ဒေသခံ ၈၀ နီးပါးကို ရွာလယ်ရှိ ရှင်ဇာတ်ဝဲဘုရားမှာ ထိုင်ခိုင်းပြီး စစ်ဆေးမေးမြန်းတာတွေ လုပ်ဆောင်ပြီးနောက် နေ့လယ် ၅ နာရီအချိန်ခန့်မှာ ပြန်လွှတ်ပေးခဲ့တယ်လို့ ဒေသခံတွေက ပြောပါတယ်။

လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဒေသခံ ဆယ်နဲ့ချီကို ဖမ်းဆီးခဲ့ကြောင်းနှင့် မောင်မယ်ရှောင်ကျေးရွာမှ ဆိုင်ကယ် ခုနစ်စီးထက်မနည်း ယူဆောင်သွားကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို လူမှုကွန်ရက်တွင် မဟုတ်မမှန်ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါသတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာ နယ်မြေမှ လုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ ယင်းရက်နေ့တွင် မောင်မယ်ရှောင်ကျေးရွာအနီး နယ်မြေလုံခြုံရေး ဆောင်ရွက်နေသည့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားခဲ့သော်လည်း ဒေသခံ ပြည်သူများအား ဖမ်းဆီးခြင်းမရှိကြောင်းနှင့် မရှိကြောင်း သိရသည်။

နယ်မြေတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအပေါ် ပြည်သူများက အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန်နှင့် ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းစေရန်အတွက် တရားမဝင် ပြည်ဖျက်မီဒီယာများက ဖြစ်စဉ်၊ ဖြစ်ရပ်များကို အခြေခံ၍ ၎င်းတို့လိုရာ ရေးသားပြီး သတင်းအမှားများကို လူမှုကွန်ရက်တွင် ဖြန့်ဝေနေခြင်းသာ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

လှည်းကူးမြို့နယ်၌ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး



ငွေဖြင့် ဝိယဦးကုမ္ပဏီမှ ကုန်ထုတ် (မြေ+ဂဝံ) လမ်း(၂)ခင်းခြင်း ဂဝံလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းလမ်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေ အရည် ၀/၃.၀၈၂ မိုင်၊ အကျယ် ၁၂ ပေ၊ ဒု ကိုးလက်မခင်းခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေ အနေများနှင့် ဝါးနက်ကုန်းကျေးရွာ တွင် တိုင်းဒေသကြီးရန်ပုံငွေဖြင့် ငွေစင်ဆန်းသစ်ကုမ္ပဏီက တာဝန် ယူ၍ ကျေးလက် ကုန် ထုတ် ကိုဇင်(ပြန်/ဆက်)

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၁၉

ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်တောင်ပိုင်းနှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တောင်ပိုင်းတို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းနေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်မြောက်ပိုင်းနှင့် ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အနည်းငယ် ဖြစ်ထွန်းနေသည်။

မိုး/လေ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်းများ အသိပညာပေးခြင်း အခမ်းအနား တက်ရောက်

ပဲခူးမြို့အတွင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ပဲခူး ဇန်နဝါရီ ၁၉ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းသည် ဇန်နဝါရီ ၁၉ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်းများ အသိပညာပေးခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ပဲခူးမြို့အတွင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်သည် တိုင်းဒေသကြီးကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၌ ကျင်းပသည့် “ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်းများ စံသတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ထုပ်ပိုးခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေး အသိပေးရုပ်ပုံများ၊ စာသားများကို ပုံနှိပ်ဖော်ပြခြင်းဆိုင်ရာအမိန့်ပါ” ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်နှင့် ဆန်းစစ်ပုံစံများ အသိပေးရှင်းလင်းခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ကျန်းမာရေး ဝန်ထမ်းများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးအန္တရာယ်ကို အများပြည်သူသိရှိနားလည်သဘောပေါက်ပြီး သောက်သုံးခြင်းမှ ရှောင်ကြဉ်နိုင်စေရန် ၂၀၁၆ ခုနှစ်မှစ၍ အမိန့်

ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မြန်မာနိုင်ငံသည် အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများတွင် တတိယမြောက်အမိန့်စာထုတ်ပြန်ကျင့်သုံးသည့် နိုင်ငံ တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်းများ စံသတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ထုပ်ပိုးခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေး အသိပေးရုပ်ပုံများ၊ စာသားများကို ပုံနှိပ်ဖော်ပြခြင်းစသည့် လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်နှင့် ဆန်းစစ်ပုံစံများကို သေချာစွာသိရှိနားလည်ထားရန်လိုအပ်ပြီး လုပ်ငန်းရှင်များက နမူနာများတင်ပြတောင်းခံလာသည့်အပေါ် အတည်ပြုပြီး အမိန့်ကြော်ငြာစာများအတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် ပဲခူးမြို့ ဥဿာမြို့သစ်၌ အားကစား ဥယျာဉ်တည်ဆောက်နေမှုကို သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ရာ စီမံကိန်းရှင်းလင်း ဆောင်၌ နှစ်အလိုက် တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်သွားမည့် စီမံကိန်း လုပ်ငန်းများ၊ မိုးလုံလေလုံဘက်စုံသုံး အားကစား



ခန်းမဆောက်လုပ်နေမှု၊ ဘောလုံးကွင်းနှင့် အထူးတန်း ပွဲကြည့်စင်များ ဆောက်လုပ်နေမှုတို့ကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့မှုအပေါ် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်များအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး သတ်မှတ်အရည်အသွေးများအတိုင်း စံချိန်စံညွှန်းနှင့်အညီ အချိန်မီ ပြီးစီးရေး ကြိုးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ အားကစားကွင်းများသည် အများနှင့်သက်ဆိုင်သည့်နေရာများဖြစ်၍ မသန်စွမ်းသူများလည်း အသုံးပြုနိုင်စေရေး ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်ရန်၊ တည်ဆောက်ရန်ကျန်ရှိသည့် အဆောက်အအုံများနှင့် လမ်းများအား နှစ်အလိုက် ဘတ်ဂျက်ရေးဆွဲတင်ပြသွားရန် တာဝန်ရှိသူများအား လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ချောင်းဆုံမြို့နယ်၌ ယခုနှစ်ဆောင်းသီးနှံ(ဆီထွက်သီးနှံ) လျာထားစိုက်ကေထက် ကျော်လွန်စိုက်ပျိုးနိုင်

ချောင်းဆုံ ဇန်နဝါရီ ၁၉ - မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံမြို့နယ်၌ ဒေသတွင်းစားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးရှေ့ပြေး ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးသည့်တောင်သူများ သီးနှံအထွက်တိုးဝင်ငွေတိုးပွားစေရန်နှင့် စားသုံးဆီဖူလုံစေရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံများ တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးလျက်ရှိရာ ယခုနှစ်တွင် ဆီထွက်သီးနှံ နေကြာစိုက်ဧက ၃၂၇၂ ဧက၊ မြေပဲ ၁၁၉ ဧကနှင့် နှမ်း ၂၅ ဧက စုစုပေါင်း ဆောင်းသီးနှံ ၃၄၁၆ ဧကကို လျာထားဧကထက်ကျော်လွန် စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယခုနှစ်ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီတွင် သီးနှံအလိုက် လျာထားဧက ပြည့်မီအောင် စိုက်ပျိုးနိုင်ရန်အတွက် တောင်သူများ မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များကို စနစ်တကျရွေးချယ်စိုက်ပျိုးတတ်ရန်၊ ကောင်းမွန်သော စိုက်ပျိုးရေးနည်းစနစ်များ၊ သွင်းအားစု သဘာဝမြေဩဇာ သုံးစွဲရေးနည်းလမ်းများနှင့် ပိုးမွှားများအန္တရာယ်ကျရောက်မှုမှ ကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများက ကွင်းဆင်းပြီး အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးကျော်လွင်ကပြောသည်။

ချောင်းဆုံမြို့နယ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခုနှစ် ဆောင်းသီးနှံ နေကြာဧက ၃၁၇၀ ၊ မြေပဲ ၉၅ ဧက၊ နှမ်း ၁၁ ဧက စိုက်ပျိုးရန်လျာထားပြီး ဒေသခံတောင်သူများ သတ်မှတ်ဧကထက်ကျော်လွန်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနက ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာတတိယပတ်မှ စတင်ပြီး မျိုးကောင်းမျိုးသန့်မျိုးစေ့များ ဖြန့်ဝေပေးခြင်း၊ ဓာတ်မြေဩဇာများ ဖြန့်ဝေပေးခြင်းများနှင့် တောင်သူများ လိုအပ်သည့် အထောက်အပံ့များ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သူဇာ(ပြန်/ဆက်)



သမဝါယမစာရင်းရေး၊ စာရင်းကိုင်သက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်း (တောင်ကြီး)မှ ကျောင်းသားကျောင်းသူများနှင့် လုပ်ငန်းရှင်များတွေ့ဆုံ

တောင်ကြီး ဇန်နဝါရီ ၁၉ - ရှမ်းပြည်နယ် စာရင်းရေး၊ စာရင်းကိုင်သက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်း(တောင်ကြီး)မှဒုတိယနှစ် သင်တန်းသားသင်တန်းသူများသည် တောင်ကြီးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကုမ္ပဏီများ၊ ဘဏ်များ၊ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း/အရှေ့ပိုင်း၊ သမဝါယမအသင်းစုချုပ်နှင့်တောင်ကြီးမြို့နယ် သမဝါယမအသင်းစု၊ အစိုးရဝန်ထမ်းပေါင်းစုံသမဝါယမအသင်းလီမိတက်တို့မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေးအတွက် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခဲ့သည်။
အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲ အခမ်းအနားကို စာရင်းရေး၊ စာရင်းကိုင်သက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်း (တောင်ကြီး) ၏ မြတ်ဘုန်းရောင်ခန်းမဆောင်တွင် ကျင်းပခဲ့ပြီး ရှမ်းပြည်နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာနပြည်နယ်ဦးစီးမှူး၊ ဦးကျော်မိုးတင့်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ သင်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ကြီးနှင့်ဆရာမများ၊ ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း/အရှေ့ပိုင်း သမဝါယမအသင်းစုချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ တောင်ကြီးမြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌ၊ အစိုးရဝန်ထမ်းပေါင်းစုံငွေငွေချေးသမဝါယမအသင်းလီမိတက်၊ ဖိတ်ကြားထားသော ကုမ္ပဏီများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ တောင်ကြီးမြို့ နယ်အတွင်းရှိ ဘဏ်များမှ တာဝန်ခံများ၊ လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်



ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၂၀-၁-၂၀၂၄ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	ပဲခူး	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးနား	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်တော်	ဟားခါး	ကရိုင်တုံ
92 Ron	၂၉၀၅	၂၆၃၅	၂၆၃၀	၂၉၀၅	၂၆၃၅	၂၆၃၅	၂၆၃၀	၂၆၂၀	၂၇၂၀	၂၆၃၅	၂၆၂၅	၂၆၃၅	၂၆၃၀	၂၆၃၅	၂၉၀၅	၂၉၀၀	
95 Ron	၂၇၂၀	၂၇၇၀	၂၇၆၅	၂၇၂၅	၂၇၆၅	၂၇၆၀	၂၇၇၅	၂၇၇၀	၂၈၅၀	၂၈၆၅	၂၇၆၀	၂၇၇၅	၂၈၀၅	၂၈၀၅	၂၈၀၅	၃၀၃၅	၃၀၀၀
HSD (500 ppm)	၂၄၃၀	၂၄၈၀	၂၄၇၅	၂၄၃၀	၂၄၈၀	၂၄၈၅	၂၄၃၀	၂၄၆၅	၂၄၈၅	၂၄၈၀	၂၄၇၀	၂၄၈၀	၂၄၇၅	၂၄၇၅	၂၄၇၅	၂၇၅၅	၃၃၅၀
HSD (50 ppm)	၂၄၉၅	၂၄၄၅	၂၄၄၀	၂၄၉၀	၂၄၄၀	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၃၅	၂၄၄၅	၂၄၄၀	၂၄၄၀	၂၄၄၀	၂၈၀၀	၃၂၄၅
HSD (10 ppm)	၂၄၉၅	၂၄၄၅	၂၄၄၀	၂၄၉၀	၂၄၄၀	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၄၅	၂၄၃၅	၂၄၄၅	၂၄၄၀	၂၄၄၀	၂၄၄၀	၂၈၂၅	၃၂၄၅

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၄၆၆	၂၅၄၈
95 Ron	၂၅၉၄	၂၆၇၉
HSD (500 ppm)	၂၃၁၆	၂၃၉၂
HSD (50 ppm)	၂၃၇၆	၂၄၅၃
HSD (10 ppm)	၂၃၈၈	၂၄၆၆

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
(၂) သုံးစွဲသူခွဲစားပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေး တိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
၀၆၇-၄၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၄၆၂၅၄၇၇
၀၆၇-၄၁၂၅၂၊ ၀၉-၇၇၂၅၂၉၃၆၂
စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

ပြင်ပအလင်းရောင်ကို အသုံးချပါ။ မလိုအပ်သော အိမ်တွင်းလျှပ်စစ်မီးများကို လျှော့သုံးပါ

မကွေးမြို့၌ လက်ရက်ကန်းကာလတိုသင်တန်းဖွင့်ပွဲ ကျင်းပ

မကွေး ဇန်နဝါရီ ၁၉
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အသေးစား စက်မှု လက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှဦးစီး၍ ဖွင့်လှစ်သည့် ဒေသတစ်ခုထုတ်ကုန်တစ်ခု(One Region One Product)ဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် လက်ရက်ကန်း ကာလတိုသင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်က အဆိုပါရုံး သင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီး စီးပွားရေးရာဝန်ကြီး ဦးအောင်ချိန်က အမှာစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အသေးစား စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်စုစုခိုင်က ဒေသတစ်ခု ထုတ်ကုန်တစ်ခုဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် လက်ရက်ကန်း ကာလတိုသင်တန်း

ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး စီးပွားရေးရာ ဝန်ကြီး ဦးအောင်ချိန်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက သင်တန်းတွင်ပို့ချမည့် သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ပြီး အဆိုပါသင်တန်းကို တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိကျေးရွာများမှသင်တန်းသား ၁၅ ဦးကို သင်တန်းနည်းပြတစ်ဦးက လက်ရက်ကန်း ဆိုင်ရာများနှင့်ပတ်သက်သည့် သင်ခန်းစာများကို ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်မှ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၄ ရက်အထိ တစ်လ ကြာ စာတွေ့လက်တွေ့ သင်ကြားပို့ချပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အောင်ကို (ပြန်/ဆက်)



ပဟန်းမြို့နယ်၌ မြို့နယ်အဆင့် ပညာရေးစုံညီပွဲတော် ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပဟန်း မြို့နယ်တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာ သင်နှစ် ထူးချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဆုချီးမြှင့်ခြင်းနှင့် မြို့နယ်အဆင့် ပညာရေးစုံညီ ပွဲတော်ကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ က အမှတ်(၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း မိုးဦးပန်း ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ကမာရွတ်ခရိုင် ပညာရေး မှူးရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြား ရေးမှူး ဦးအောင်မြင့်သန်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့ သည်။



ဆက်လက်၍ ပဟန်းမြို့နယ် မြို့နယ်ပညာရေးမှူးဦးဌေးဝင်းက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားပြီး ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်တွင် ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ခရိုင်ပြိုင်ပွဲ များတွင် ဆုရရှိသူများ၊ လူရည်ချွန် ပြိုင်ပွဲ၊ စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲ၊ ပဋ္ဌာန်း

ဓမ္မစကြာဆုရရှိသူများ၊ ဘင်ခရာ ပြိုင်ပွဲ၊ စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲ၊ ကဗျာ ပြိုင်ပွဲ၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ၊ ကျပန်း စကားပြောပြိုင်ပွဲ၊ ပန်းချီပြိုင်ပွဲ၊ ပိုစတာပြိုင်ပွဲနှင့် အားကစားပြိုင်ပွဲ များတွင် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင် ကိုလတ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာန ဆိုင်ရာများမှ တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ ကြသည်။

ထို့နောက် ပဟန်းမြို့နယ်ရှိ ကျောင်းများမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက သီဆိုကပြ ဖျော်ဖြေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အောင်မြင့်(ပြန်/ဆက်)

ရေတာရှည်မြို့နယ်အတွင်းရှိ အထကကျောင်းများသို့ သင်ကြားရေးအထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ ပေးအပ်

ရေတာရှည် ဇန်နဝါရီ ၁၉
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့နယ်အတွင်းရှိ အထကကျောင်း များသို့ သင်ကြားရေးအထောက်အကူပြု စာရွက်စာတမ်းများနှင့် စာရေး ကိရိယာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်းကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဥက္ကာသန်း က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် အောင်ချက်မြှင့်တင်ရေးအတွက် Grade-12 အဆင့် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် အထကကျောင်း ၁၁ ကျောင်းအား သင်ကြားရေးအထောက်အကူပြု စာရွက်စာတမ်းများနှင့် စာရေးကိရိယာများကို မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများမှ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကျောင်းတစ်ကျောင်းလျှင် တစ်သိန်းနီးပါး ထောက်ပံ့ ပေးအပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ရာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဥက္ကာသန်း၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်(၁) ဗိုလ်မှူးသန်းဇင်ဝေ၊ အဖွဲ့ဝင်(၂) ဦးသန်းဇင်ငြိမ်း၊ ဦးညီညီထွန်း(လဝက)၊ ရဲမှူးဦးဌေးဝင်းအောင်၊ ဒေါ်နော်လင်းခိုင်(စီမံကိန်း)တို့က ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရေတာရှည်(ပြန်/ဆက်)



ကျေးသောင်းမြို့ အမှတ်(၃)အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း ကျောင်းဆောင်သစ်ဖွင့်ပွဲကျင်းပ



ကျေးသောင်း ဇန်နဝါရီ ၁၉
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးသောင်းမြို့ ရွှေဟင်္သာရပ်ကွက်ရှိ အမှတ်(၃) အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာ သင်နှစ်အတွင်း ဆောက်လုပ်ပြီးစီးသော RCC နှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင် သစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ချိန်နှင့် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပညာရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်၍ အမှတ်(၃) အခြေခံပညာ အလယ်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ထာဝရသစ္စာ သီချင်းဖြင့် စုပေါင်းကပြဖျော်ဖြေ၍ ကျောင်းဆောင်သစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်း အနားကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့သည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ပုသိမ်မြို့၌ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများရရှိစေရေးအတွက် တွေ့ဆုံမိတ်ဆက်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

ပုသိမ် ဇန်နဝါရီ ၁၉
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့၌ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း များရရှိစေရေးအတွက် တွေ့ဆုံမိတ်ဆက်ပွဲ အခမ်းအနားကို သမဝါယမ ဦးစီးဌာန သမဝါယမစာရင်းရေးစာရင်းကိုင် သက်မွေးပညာသင်တန်း ကျောင်းတွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး သမဝါယမဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးဌေးမြင့်အောင်က ဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ ဦးစီးဌာနများ၊ တက္ကသိုလ်များ၊ ကောလိပ်များ၊ သင်တန်းကျောင်းများနှင့် ရက်ကန်းကျောင်းများ ဖွင့်လှစ်ထားရှိမှု၊ သင်တန်းသားများအား ထောက်ပံ့ပေးအပ်မှုအခြေအနေ၊ ဆက်လက်ပညာသင်ကြားနိုင်မည့် အခွင့်အရေးများကို မိတ်ဆက်ရှင်းလင်းခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ သမဝါယမစာရင်းရေးစာရင်းကိုင် သက်မွေးပညာ သင်တန်းကျောင်း ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယနှစ် တက်ရောက်နေသည့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများက သင်ယူလေ့လာ ခဲ့ရသည့် ဘာသာရပ်များအလိုက် အကျိုးကျေးဇူးရှိပုံများအား ပြောကြားခဲ့သည်။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေး



ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးမျိုးနိုင်က အလုပ်သမားရေးရာကိစ္စရပ်များ နှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ပြီး တက်ရောက်လာကြသည့် လုပ်ငန်းရှင်များက အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးတင်ပြကာ အခမ်းအနားကိုရပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

တိုက်ကြီးမြို့နယ်၌ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေး အဆောက်အအုံ မှတ်တမ်းတင်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်

တိုက်ကြီး ဇန်နဝါရီ ၁၉
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တိုက်ကြီးမြို့နယ်တွင် သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူနိုင်ရေးအတွက် အဆောက်အအုံ မှတ်တမ်းတင်ခြင်းလုပ်ငန်း ကို ယမန်နေ့နံနက် ၁၁ နာရီက အင်္ဂလားရပ်ကွက်၌ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် တိုက်ကြီးမြို့နယ် အင်္ဂလားရပ်ကွက် ချမ်းမြသာစည်(၁)လမ်း CU 002 နှင့် ချမ်းမြသာစည်(၄)လမ်း CU 002 တို့တွင် သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင် ခြင်းလုပ်ငန်းဖြစ်သည့် အဆောက်အအုံစာရင်းတင်ခြင်း(ဆ-၀၂) ကောက်ယူခြင်းလုပ်ငန်းကို ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြဝင်း၊ အဖွဲ့ဝင်(၂) ဦးစိုးဝင်းမောင်၊ အတွင်းရေးမှူး ခရိုင်ရဲမှူး ဝင်းထွေး၊ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်(၃) ဦးစီးအရာရှိ ဦးအောင်မင်းထွေးနှင့် ဝန်ထမ်း များ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံကြည့်ရှု ခဲ့ကြပြီး ဝန်ထမ်းများ၏ ဆောင်ရွက်မှုအား တိုက်ကြီးခရိုင် လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်အေးအေးက အနီးကပ်ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ဘွဲ့ရအမျိုးသမီးဗိုလ်လောင်းခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှောက်ထားသူသည်-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား အိမ်ထောင်မရှိဖူးသူ (အပျို)ဖြစ်ရမည်။
- (ခ) အနည်းဆုံးအရပ် (၅)ပေ၊ (၃)လက်မနှင့် ကိုယ်အလေးချိန် ပေါင်(၁၀၀)ထက်မနည်းရ၊ ပေါင်(၁၃၀)ထက်မကျော်ရ။
- (ဂ) မျက်မှန်တပ်ဆင်ထားသူမဖြစ်စေရ။
- (ဃ) တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ မည်သည့်ဘွဲ့မဆို လျှောက်ထားနိုင်သည်။
- (င) မဟာဘွဲ့တက်ရောက်ရန် အဆင့်မီသူ ဦးစားပေးမည်။ မဟာဘွဲ့ရရှိပြီးသူ၊ ပါရဂူဘွဲ့ရရှိပြီးသူများလည်း လျှောက်ထားနိုင်သည်။
- (စ) ဘွဲ့လက်မှတ်(မူရင်း)နှင့် ဘွဲ့ရအမှတ်စာရင်း တင်ပြနိုင်ရမည်။
- (ဆ) ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ(၁)ရက်နေ့တွင် အသက် ၂၅ နှစ်ထက် မကျော်လွန်စေရ။ မဟာဘွဲ့ရရှိပြီးသူများအနေဖြင့် ၂၇ နှစ် အထိလည်းကောင်း၊ ပါရဂူဘွဲ့ရရှိပြီးသူများအနေဖြင့် ၃၀ နှစ် အထိလည်းကောင်း လျှောက်ထားနိုင်သည်။
- (ဇ) ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း တက်ရောက်အောင်မြင်ပါက ဒုတိယဗိုလ်အဆင့် စတင်ခန့်အပ်ခြင်းခံရမည်။ မဟာဘွဲ့ရရှိပြီးသူ၊ ပါရဂူဘွဲ့ရရှိပြီးသူများသည် ဗိုလ်အဆင့် စတင်ခန့်အပ်ခြင်းခံရမည်။
- (ဈ) တပ်မတော်မှ လေ့ကျင့်သင်ကြားမှု စနစ်အတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၂။ လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့နှင့်နီးစပ်ရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် အခမဲ့ ရယူနိုင်သည်။

၃။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)၊ ပတ်စ်ပို့အရွယ် ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံနှင့် တပ်မတော်ဆေးရုံ/ပြည်သူ့ဆေးရုံ တို့မှ ပဏာမဆေးစစ်အောင်မြင်ကြောင်း ထောက်ခံချက် ပူးတွဲတင်ပြရမည်။

၄။ အစိုးရဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ပါရှိရမည်။

၅။ လျှောက်လွှာများကို ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၀ ရက်နေ့တွင် စတင်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၈ ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်လွှာထုတ်ယူရရှိသော တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်မှတစ်ဆင့် အချိန်မီပေးပို့ကြရမည်။

၆။ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ပြည့်စုံပြီး အရည်အချင်းပြည့်မီသော လျှောက်လွှာရှင်များသာ တပ်မတော်ဗိုလ်ရွေးအဖွဲ့တွင် ဝင်ရောက်အစစ်ဆေးခံရမည်။ အစစ်ဆေးခံရန် အကြောင်းကြားစာများကို သက်ဆိုင်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များမှ တစ်ဆင့် အချိန်မီပေးပို့သွားမည်။

၇။ သတ်မှတ်ထားသည့် အချက်အလက်များ တိကျပြည့်စုံစွာ ရေးသားဖော်ပြခြင်းမရှိသော လျှောက်လွှာများ၊ မမှန်မကန်ဖြည့်စွက်ရေးသားဖော်ပြသော လျှောက်လွှာများနှင့် အချိန်မီမရောက်ရှိသော လျှောက်လွှာများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ မိမိတို့လျှောက်လွှာတင်သွင်းသည့် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တွင် ရွေးချယ်ခြင်း ခံရသည်/မခံရသည်ကို သွားရောက်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်သည်။

စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
 ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
 မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၅၀၊ မြေ
 ကွက်အမှတ်- ၁၃၁၊ မြေကွက်တည်
 နေရာ-အမှတ်-၁၃၁၊ နံ့သာမြိုင်လမ်း၊
 (၅၀)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြောက်၊ ဦးစိန်
 လှဝင်း (AA-၁၂၇၄၂) အမည်ပေါက်
 နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်ရန်မြေအား
 အမည်ပေါက်ဦးစိန်လှဝင်း (ဖခင်)နှင့်
 ဒေါ်ခင်မလေး(မိခင်)တို့ အသီးသီး
 ကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်းတို့မှ မွေးဖွား
 သည့် သားဖြစ်သူ ဦးအောင်မင်းထွန်း
 [၁၂/စခန(နိုင်)၀၅၈၄၉၆]၏ GP
 အမှတ် (၆၀၄၂/၂၀၂)၊ (၃၀-၃-၂၀၂၃)
 ဖြင့် ရရှိသူ GP ဦးအောင်မင်းထွန်း
 (နိုင်)၀၅၈၄၉၆၅ ကွယ်လွန်သူ မိဘ
 များတွင် သားတစ်ဦးတည်းကိုသာ
 မွေးဖွားခဲ့ပြီး အခြားအမွေစားအမွေခံ
 ကိစ္စမရှိသေးပါ။ အခြားအမွေစား
 မြင်းမရှိကြောင်း၊ ၎င်းမြေကွက်နှင့်
 အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံး
 သည် မိဘများ ကွယ်လွန်ပြီးသည့်
 အချိန်မှစ၍ မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်း
 ဥပဒေနှင့်အညီ အထက်အမည်ပါ
 ကျမ်းကျိန်ဆိုသူမှအပ အခြားအမွေ
 ဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ
 မကျန်ရှိသည့်အတွက် မှန်ကန်ကြောင်း
 ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ထပ်ဆင့်ထောက်ခံ
 ကျမ်းကျိန်လွှာ (၂)စောင်၊ မိဘများ
 သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊
 ဂရုန်း ပါဝါ၊ ပါဝါ မရုပ်သိမ်းကြောင်း
 ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ဂရုန်း နိုင်ကတိတို့
 တင်ပြ၍ GP ဦးအောင်မင်းထွန်း
 ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်နှင့်
 အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်
 မြေပုံကူးတင်ပြ၍ လျှောက်ထားလာ
 မြင်းအား တရားဝင် ခိုင်လုံသော
 အထောက်အထားများဖြင့် ဤ
 ကြေညာခြင်းသည် နေ့စဉ် (၇)ရက်
 အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
 ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်
 နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်
 ပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး
 ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး
 (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
 မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 ရန်ကင်းမြို့တော်
 စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း
 ကြေညာခြင်း**
 နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊
 မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၁၂/
 ချင်းတွင်းအနောက်ရပ်၊ ၀ဏ္ဏဒီပ
 ရပ်ကွက်မှ မြေဧရိယာ (၀.၁၄၆)ဧကရှိ
 ဦးထွန်းထွန်းနိုင် မှတ်ပုံတင်အမှတ်
 [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၁၀၅၅၀၄] အမည်ပေါက်
 ဦးသောင်းကြည် အမည်ပေါက်
 နှစ်(၃၀)မြေငှားစာချုပ် မြေကွက်
 အမှတ် (၀-၁၈၅)ကို ဖျဉ်းမနားမြို့၊
 စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံး၏
 အထူးကွယ်လွန်စာအမှတ်-
 ၄၃၂ / ၂၀၂၃ (၁၃-၇-၂၀၂၃)ဖြင့်
 မြေကွက်အမည်ပေါက်၏ အထူး
 ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ ရရှိထားသူ
 ဒေါ်အိန်စိန်နှင့် မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၉/
 ပဗသ(နိုင်)၀၁၂၇၆၃] အမည်ပေါက်
 ဦးတင်ဦးမှ ဦးအေးမျိုးကျော်
 မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၁၂/မရက(နိုင်)
 ၁၅၀၄၉၇]နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်း
 အဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက်
 မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် ရေးကူးပေး
 ပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့်
 ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရား
 ဝင် ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊
 တရားရုံး အမိန့် ဒီကရီများ၊
 အထောက်အထားခိုင်လုံစွာ တင်ပြ၍
 နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေး
 ကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံ
 ခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်
 ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း
 လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့်
 သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှု
 မရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်း
 များနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်
 ရေးကူးခြင်း လျှောက်ထားလာမှုအား
 ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်
 ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

**မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်
 မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 နေပြည်တော်**
 စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်စုဌေး
အသက်(၈၈)နှစ်
 ဒေါ်ခင်ဌေးလင်း (Director, Yuzana Group of
 Companies)၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်စုဌေး
 အသက်(၈၈)နှစ်သည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ (ကြာသပတေးနေ့)
 တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရပါ၍ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ
 ထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးဌေးမြင့် - ဒေါ်အေးအေးမော်
Dr. Apichai Pongpatananurak - မအိအိဌေးမြင့်
မောင်အောင်ချမ်း - မလှအိဌေးမြင့်
(ယုဇနကုမ္ပဏီမိသားစု)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်စုဌေး
အသက်(၈၈)နှစ်
 ဒေါ်ခင်ဌေးလင်း (Finance Director, Global Earth Agro &
 Aqua Industry Public Co., Ltd.)၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်စုဌေး
 အသက်(၈၈)နှစ်သည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ (ကြာသပတေးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်
 ကြောင်း ကြားသိရပါ၍ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲ
 ရပါသည်။
ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးဌေးမြင့်(ဥက္ကဋ္ဌ)
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
Global Earth Agro & Aqua Industry Public Co., Ltd.

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်စုဌေး
အသက်(၈၈)နှစ်
 ဒေါ်ခင်ဌေးလင်း [ဒါရိုက်တာ၊ ယုဇနဆီအုန်းစိုက်ပျိုးရေး
 စီမံကိန်း(ကော့သောင်း)]၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး
 ဒေါ်ခင်စုဌေး အသက်(၈၈)နှစ်သည် ၁၈-၁-၂၀၂၄
 (ကြာသပတေးနေ့) တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရပါ၍
 မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။
ယုဇနဆီအုန်းဝန်ထမ်းများ(ကော့သောင်း/ဘုတ်ပြင်း)

“မြေနှင့်မြေပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံ”ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍
ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိရန်အတွက်ကြေညာခြင်း
 ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းသန်းလှ [၁၄/ပသန(နိုင်)
 ၁၇၅၈၉၆]သည် “**ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊**
(၇)ရပ်ကွက်၊ ကောလင်း(၃)လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၇)၊ မြေကွက်
အမှတ်- (၅၄၇/ခ)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ် (၂၀၀၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့်
ယင်းမြေပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး”
 တို့အား တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်သော “ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း [၁၂/ဥကမ(နိုင်)
 ၀၁၇၆၇၃]ထံမှ ကြိုပြိုင်စနစ်ဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုး
 ငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါ
 အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့
 ထံသို့ ခိုင်လုံသည့်စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့်အတူ
 ဤသတင်းစာကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ အထက်ပါ
 ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စ အထောက်အထား
 အတွက် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
 အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်မေသုဌာသိန်း (LLB) ဒေါ်ပွင့်သူစု(LLB)
(စဉ်- ၁၄၅၉၈) (စဉ်- ၁၄၅၉၂)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
အမှတ် (၃၄၅)၊ နဂရတ် (၃)လမ်းအောက်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊
သာကတမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း- ၀၉-၄၂၁၁၀၇၀၄၊ ၀၉-၂၆၆၈၇၄၄၊ ၀၉-၂၆၆၉၇၀၉၀

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်စုဌေး
အသက်(၈၈)နှစ်
 ဒေါ်ခင်ဌေးလင်း (Director, Yuzana Group of
 Companies)၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်စုဌေး
 အသက်(၈၈)နှစ်သည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ (ကြာသပတေးနေ့)တွင်
 ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရပါ၍ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ
 အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးဌေးမြင့် - ဒေါ်အေးအေးမော်
ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
ယုဇနကုမ္ပဏီများအုပ်စု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်စုဌေး
အသက်(၈၈)နှစ်
 ဒေါ်ခင်ဌေးလင်း (Director, Grand Hantha International
 Hospital)၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်စုဌေး အသက်(၈၈)နှစ်
 သည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ (ကြာသပတေးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိ
 ရပါ၍ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးဌေးမြင့်(ဥက္ကဋ္ဌ)
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
Grand Hantha International Hospital

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်စုဌေး
အသက်(၈၈)နှစ်
 ဒေါ်ခင်ဌေးလင်း (Director, Yuzana Group of Companies)၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး
 ဒေါ်ခင်စုဌေး အသက်(၈၈)နှစ်သည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ (ကြာသပတေးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိ
 ရပါ၍ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
Yuzana Construction Co., Ltd.
Yuzana Fisheries Ltd.
Irrawaddy Fisheries Development Co., Ltd.
Ayeyarwaddy Fisheries Ltd.
Annawar Fisheries Holdings Ltd.
Yuzana Palm Oil Plantation & Palm Oil Mill Project
Yuzana Hotel & Resort
Yuzana Supermarket
Yuzana Edibal Oil Group
Yuzana Plaza

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 ၁။ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးခရိုင်၊ လှည်းကူးမြို့၊ မြို့မရပ်ကွက်၊
 မြေကွက်ကြီးအမှတ် (၈/၂)တိုးချဲ့၊ မြေကွက်ငယ်အမှတ် (၁၄၃)၊
 မဃသက္ကလမ်း၊ အလျား(၆၀)ပေ၊ အနံ(၄၀)ပေရှိ မြေကွက်(၁)ကွက်ကို
 အရပ်စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့် ဦးထွန်းစိန် (MTNT-၀၂၁၄၅၀)
 မြေစာလက်ငုတ်အမည်ပေါက်ထံမှ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးအောင်ကျော်
 ဝင်း ထံမှ ဦးစိုင်းထိုက်၊ ဦးစိုင်းထိုက် ထံမှ ကျွန်တော် ဦးသူရိန်
 (၈/၁မန(နိုင်)၁၁၁၀၈၃) ကိုင်ဆောင်သူမှ ၎င်းမြေကွက်အား
 ဝယ်ယူလိုပါသည်။
 ၂။ ၎င်းမြေကွက်ပတ်သက်၍လည်း ကျွန်တော် ဦးသူရိန် မှ စရံငွေတစ်စိတ်
 တစ်ဒေသအချို့ကိုလည်း ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
 ၃။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဤမြေကွက်ပတ်သက်၍ အခြားပိုင်ဆိုင်ရေးဆိုင်ရရေးသူများ
 ရှိပါကလည်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား မူရင်းနှင့်တကွ (၁၄)ရက်အတွင်း
 လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း၊ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း
 ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေကြောင်းများအရ ဆက်လက်၍ အရောင်း
 အဝယ်ပြီးမြောက်သည်အထိ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်
 ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးသူရိန်
၈/၁မန(နိုင်)၁၁၁၀၈၃
၀၉ ၄၂၁၀၈၈၉၂

သွေးသည် အသက်

စီးပွားရေးလုပ်ရန် လမ်းမတန်းရှာနေသူများအတွက် အချက်အချာကျ နေရာကောင်း ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် အမြန်ရောင်းမည်

ငွေမကိုင်ဘဲ ပစ္စည်းကိုင်ပြီး တန်ဖိုးတက်လိုသူများအတွက် သုဝဏ္ဏလမ်းမတန်း မျက်နှာစာ(၇၀')၊ ရှေ့နောက်(၉၀')၊ (၄၅'x ၅၀') 2RC တိုက်(၁)လုံး၊ (၁၂'x ၂၅') ဝန်ထမ်းအိမ်(၁)လုံး၊ Master bedroom (၃)ခန်း၊ Single bedroom (၅)ခန်း၊ Aircon (၁၄)လုံး၊ ကား (၆)စီးဆွဲ ကားပါကင်ကျယ်၊ မိသားစုများများနဲ့ ကျယ်ကျယ်ဝန်းဝန်း နေထိုင်လိုသူများ၊ ရုံးခန်းဖွင့်လိုသူများ၊ Bank ဖွင့်လိုသူများ၊ Showroom ဖွင့်လိုသူများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် စီးပွားရေးလုပ်ရန် အချက်အချာကျနေရာကောင်း။

ကျပ်သိန်း (30,000)

Ph:09-5178979, 09-451146685, 09-43022828, 09-263699715, 09-251790828

ပါမောက္ခဦးခင်မောင်လတ် (သင်္ချာ)

ဒု-ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)၊ တောင်ငူတက္ကသိုလ် အသက် (၈၃) နှစ်

ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်း (၈)ရပ်ကွက်၊ အင်ကြင်းလမ်းနေ ကွယ်လွန်သူ ဦးဘကြည်-ဒေါ်ခင်ညွန့် (လေးထောင့်ကန်)တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဝင်း (လက်ထောက်အထွေထွေမန်နေဂျာ-ငြိမ်း၊ ကုန်သွယ်လယ်ယာ)၏ခင်ပွန်း၊ ကိုဝင်းမောင်မောင်၊ မဇင်မာထွန်းတို့၏ ဖခင်၊ မောင်ညာဏ်လင်းအောင်၊ မအိမ်မြို့စံ၊ မောင်လင်းရာ၊ မောင်သုတတို့၏ ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ (ကြာသပတေးနေ့) ည ၇:၃၅ နာရီတွင် ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၀-၁-၂၀၂၄ (စနေနေ့) ၃-၄ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအဖွဲ့အား အကြောင်းကြား သိစေအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါက်တာနန္ဒာစိုး

ဝိတိုရိယဆေးရုံကြီး

အသက်(၄၅)နှစ်

ပဲခူးမြို့၊ မှော်ကန်(၅)လမ်းနေ ဦးစိုးတင်-ဒေါ်ခင်တို့၏သမီး၊ ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးချစ်သန်း)-ဒေါ်မြင့်သန်း တို့၏ သမီးချွေးမ၊ ကိုချမ်းမင်းစိုး-မစုစုလတ်တို့၏ အစ်မ၊ ဒေါက်တာမျိုးသန်း (ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး၊ ကျောက်ကပ်နှင့် ဆီးလမ်းကြောင်းခွဲစိတ်ကုဌာန၊ သန်ခိုးကျွန်းပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး)၏ဖခီးသည် ၁၉-၁-၂၀၂၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အသိပေးအပ်ပါသည်။ ၂၀-၁-၂၀၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ပဲခူးမြို့၊ ဆင်ဖြူကျွင်းသုသာန်၌ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၅-၁-၂၀၂၄ (ကြာသပတေးနေ့)တွင် ပဲခူးမြို့၊ မှော်ကန်(၅)လမ်းအိမ်၌ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာပြုလုပ်ပါမည် ဖြစ်ကြောင်း ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး

ဒေါ်ခင်စုဌေး (မြန်အောင်)

ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) မြန်မာ့စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း(စက်မှု-၁)

Auditor & Financial Consultant, Khin Su Htay & Associates

အသက်(၈၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ပြည်လမ်း၊ မာလာလမ်းသွယ်၊ အမှတ်(၆၁၅/R)နေ (ဦးလူဝ-ဒေါ်ကျင်မေ)တို့၏သမီး၊ (ဦးထိန်ဝှက်-ဒေါ်ဖိတ်ငေါ၊ ဒေါ်ဖိတ်ကင်)တို့၏ သမီးချွေးမ၊ ဦးထိန်လင်း(ခ)TommyLin (ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ မြန်မာ့ကြွေထည်မြေထည်လုပ်ငန်း၊ စက်မှု-၁)၏ဇနီး၊ ဦးကျော်ဌေးလင်း၊ ဒေါက်တာသန့်ဇင်-ဒေါက်တာစုစုလင်း၊ ဒေါ်ခင်ဌေးလင်း (Director, Yuzana Group of Companies), (Finance Director, Global Earth Agro & Aqua Industry Public Co., Ltd.) တို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီးသည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ရက်၊ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီတွင် Grand Hantha International Hospital ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၀-၁-၂၀၂၄ရက်(စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး

ဒေါ်ခင်စုဌေး (မြန်အောင်)

ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) မြန်မာ့စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း(စက်မှု-၁)

Auditor & Financial Consultant, Khin Su Htay & Associates

အသက်(၈၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးလူဝ-ဒေါ်ကျင်မေ)တို့၏သမီး၊ (ဦးထိန်ဝှက်-ဒေါ်ဖိတ်ငေါ၊ ဒေါ်ဖိတ်ကင်)တို့၏ သမီးချွေးမ၊ ဦးထိန်လင်း (ခ) TommyLin (ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ မြန်မာ့ကြွေထည်မြေထည်လုပ်ငန်း၊ စက်မှု-၁)၏ ဇနီး၊ (ဦးကြည်ထိန်-ဒေါ်ကြင်ရီ)၊ (ဦးလှမင်း-ဒေါ်ကြည်ကြည်)၊ (ဒေါ်ရီရီ)၊ ဒေါက်တာအိန်ဟိုး-ဒေါက်တာဒေါ်ခင်သန်းကြွယ်၊ (ဦးစိန်လင်း- ဒေါ်ခင်နှင်းယဉ်)၊ (ဦးဟန်စိန်- ဒေါ်တင်ကြည်)၊ (ဦးစောမြင့်ကျိန်း-ဒေါ်မြရင်)၊ (ဦးဝင်းမောင်-ဒေါ်မြမြ)၊ (ဦးအောင်သိန်း-ဒေါ်မြင့်မြင့်)တို့၏ညီမ၊ (ဦးမြင့်စိုး)-ဒေါက်တာ ဒေါ်လှမင်းတို့၏ အစ်မသည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီတွင် Grand Hantha International Hospital ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၀-၁-၂၀၂၄ရက်(စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အမည်ပြောင်းလဲခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်နေ ကွမ်းခြံကုန်း ကျောင်း G-3 တွင် ပညာ သင်ကြားနေသော (ဘ) ဦးရွှေစံ မောင်(၁၂/၃၈မ(နိုင်)၀၂၅၈၃၃)၏ သမီးဖြစ်သူ မလွန်းရွှေရောင်အား မချစ်ခွန်းချိုဟု ပြောင်းလဲခေါ် ပါရန်။

ပတ်စ်ပို့ပျောက်
(ဘ) ဦးဟန်မိုးအောင်၏သား သီဟနိုင်(၉/မမစ(နိုင်)၀၄၃၅၆၆) ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ် (MB 731587) ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ ပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-09-758075809

ပတ်စ်ပို့ပျောက်
(ဘ) ဦးဇော်မင်း၏ သား မောင်ကျော်ရှင်းသန့်(၁၂/လသန (နိုင်)၀၂၂၇၉၈)၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ်အမှတ်(MB-185048) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။
ဖုန်း-09-795383752

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၉)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၆၀)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၃၆၀)၊ ဗြိတိလမ်း၊ (၁၉)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံတောင် ဦးကျော်ငြိမ်း [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၁၅၃၂၅] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန် ဂရန်အမည်ပေါက် ဦးကျော်ငြိမ်း(ခင်ပွန်း)ဖြစ်သူသည် ၁၄-၇-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်၍ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန် [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၁၁၂၃]မှ တရားဝင်အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ ဇနီးဖြစ်ကြောင်း အခြားသောဇနီး/မယား တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ အထက်ပါမြေကွက်၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ကျန်ရစ်သူတစ်ဦးတည်းသောဇနီးဖြစ်သူ မိမိကသာလျှင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း၊ မိမိမှလွှဲ၍ အခြားသောအမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း ကျွမ်းကျင်လွှာအမှတ်-၂၆၉၈/၂၀၂၃ (၀၄-၇-၂၀၂၃)၊ အသိသက်သေခံဦး၏ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ နှစ်စောင်၊ ခင်ပွန်းစစ်ဆေးရင်း အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်မှရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်းတို့တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်းအား မြေပြင်ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာ RC (၂)ထပ် (၁)လုံးရှိပြီး ကိုယ်တိုင်နေထိုင်ပြီး ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်မှ ကွင်းဆင်းသိရှိကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသဖြင့် ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်၏ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြေပုံကူးလျှောက်ခြင်းအား တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံ သည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံ လုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA) ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ လုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထား လုပ်ဆောင်ရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့ အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများ ကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို

မဏ္ဍိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို အားပေး ဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံစိုက်ပျိုး မှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်တိုးတက် စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုအထောက်အကူပြု ပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များ အနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလငါးတန် နှင့် ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

- ❖ ကမ္ဘာပေါ်တွင် Food Security အတွက် လိုအပ် ချက်များရှိ...
- ❖ အဆိုပါစားနပ်ရိက္ခာလိုအပ်ချက်ကို စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး ကိုအခြေခံသည့် နိုင်ငံများကသာ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင် သဖြင့် စွမ်းအားပြည့်စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နိုင်ရန်လို...
- ❖ အချို့နိုင်ငံများ၏ သီးထပ်စွမ်းအားမှာ ၃၀၀ ရာခိုင်နှုန်း ကျော်ခန့်ရှိသော်လည်း မိမိတို့နိုင်ငံ၏ သီးထပ်စွမ်းအားမှာ ၁၅၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ခန့်သာရှိ...
- ❖ ထို့ကြောင့် သီးထပ်စွမ်းအားများတိုးတက်စေရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားရန်လို...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၅/ ၂၀၂၃) တွင် အမှာစကားပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)



အက်သလက်တီကို မက်ဒရစ်အသင်းနှင့် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ် အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြစဉ်။

မြို့ခံပြိုင်ဘက် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းကို လေးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရပြီး အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်း စပိန်ကိုပါဒယ်ရေးဖလား ကွာတားဖိုင်နယ်တက်လှမ်း

ဇန်နဝါရီ ၁၈ ရက်ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့တဲ့ အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းနဲ့ ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းတို့ရဲ့ စပိန်ကိုပါဒယ်ရေးဖလား ၁၆ သင်းအဆင့်ပွဲစဉ်မှာ အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းက မြို့ခံပြိုင်ဘက် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းကို လေးဂိုး-နှစ်ဂိုးနဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့တာကြောင့် အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းဟာ စပိန်ကိုပါဒယ်ရေးဖလား ကွာတားဖိုင်နယ်အဆင့် ကို တက်လှမ်းခွင့်ရရှိခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၁၈ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

MNL ချန်ပီယံ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်း ကစားသမားသစ် စတင်ခေါ်ယူ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉ MNL အမှတ်ပေးချန်ပီယံ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းသည် လာမည့်ရာသီအတွက် ပြင်ဆင်မှုများ စတင်ပြုလုပ်နေပြီဖြစ်ပြီး ပထမဆုံးကစားသမားခေါ်ယူမှုအဖြစ် တိုက်စစ်မှူး စအောင်ပြည့်ကိုအား ခေါ်ယူခဲ့သည်။

နှစ်နှစ်စာချုပ်ဖြင့်ခေါ်ယူ စအောင်ပြည့်ကို သည် အသင်းဟောင်းရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းသို့ ပြန်လည် ရောက်ရှိလာခြင်းဖြစ်ပြီး နှစ်နှစ်စာချုပ်ဖြင့် ခေါ်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ စအောင်ပြည့်ကို သည် ရှမ်းယူနိုက်တက် လူငယ်အသင်းများနှင့် စီနီယာအသင်းများတွင် ကစားခဲ့သူ ဖြစ်ပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ်မှ ၂၀၂၂ ရာသီဝက်အထိ ကစားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ၂၀၂၂ ရာသီဝက်တွင် ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပြီး ၂၀၂၃ ရာသီကုန်အထိ ကစားပြီးနောက် ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းသို့ တစ်ကျော့ပြန် ရောက်ရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၁၈ ကော်လံ ၄ သို့ ❖



မြန်မာနိုင်ငံ ဂေါက်သီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌဖလား ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၁၉ မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမှူးကျင်းပသော ဥက္ကဋ္ဌဖလား ဂေါက်သီးရိုက် ပြိုင်ပွဲများကို ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ဂေါက်သီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌဖလား ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲမှ Tour Pro နှင့် Senior Pro အဆင့်ပြိုင်ပွဲများကို ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ ငွေသော်တာဂေါက်ကွင်း၊ Junior အဆင့် ပြိုင်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ မြန်မာဂေါက်သီးရိုက်အသင်း (၉)မိုင်နှင့် ဝါသနာရှင် အဆင့် အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ ရန်ကုန်ဂေါက်ကွင်း (တညင်းကုန်း)တို့၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



ယနေ့ ဖတ်စရာ

မြောက်ကိုရီးယားက ရေအောက်နျူကလီးယားဒုံးကျည်စနစ်ကို စမ်းသပ်ခဲ့ဟု ထုတ်ဖော်ပြောကြား

စာမျက်နှာ » ၁၃

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၌ ငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၄၉ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၄ ဒသမ ၉ သိန်း သိမ်းဆည်းရမိ

စာမျက်နှာ » ၁၄

အုတ်ဖိုမြို့နယ် ပဲခူးရိုးမအတွင်းရှိ ကျေးရွာ ၁၀ ရွာကျော်မှ ပြည်သူများကို တပ်မတော်က ရွာထဲမှမောင်းထုတ်ပြီး ထွက်ခွာခြင်းမရှိသူများကို ပစ်သတ်မည်ဟု ခြိမ်းခြောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းတူ၊ သတင်းအမှားများကို မဟုတ်မမှန်ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

စာမျက်နှာ » ၁၅